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Κώστας Σκρέκας
40 εκατ. για ρεύμα σε ευάλωτα 

νοικοκυριά

Νέα δεδομένα για το 
κτίριο του παλαιού 

Δικαστικού Μεγάρου

«Καμπανάκι»
από τον Σάββα Μιχαηλίδη για την 

τάφρο Τ1

Εκ νέου πρόεδρος της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων ο 

Νίκος Ίμβρος
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 Παρουσία ΥΕΘΑ 
οι Εορταστικές 
Εκδηλώσεις για 

την Απελευθέρωση 
Θάσου

Στο μικροσκόπιο της 
εφορίας οι καταθέσεις 

του 2015!
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ΠΟΡΕΙΑ ΣΤΗΝ ΚΑΒΑΛΑ

ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ ΓΙΑ ΣΥΓΧΩΝΕΥΣΕΙΣ

ΣΤΟΝ ΔΡΟΜΟ
ΟΙ ΜΑΘΗΤΕΣ
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Γράφει 
ο ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΡΟ-
ΜΠΟΤΗΣ

Aπό το 2011 και για πρώ-
τη φορά μεταπολεμικά, ο 
πληθυσμός της Ελλάδας 
μειώνεται. Οι νέοι κάτοικοι 
που γεννιούνται στη χώρα 
μας, ή μεταναστεύουν σε 
αυτή από άλλες χώρες, 
είναι λιγότεροι από τους 
κατοίκους που πεθαίνουν 
και από αυτούς που μετα-
ναστεύουν σε άλλες χώρες. 
Οι προβλέψεις αναφέρουν 

ότι μέχρι το 2050 ο πληθυ-
σμός της χώρας θα μειωθεί 
κατά 800.000 έως 2,5 εκα-
τομμύρια άτομα. 
Ο πληθυσμός όχι μόνο 
συρρικνώνεται, αλλά γερνά 
κιόλας. Η διάμεση ηλικία, 
που ήταν 26 έτη το 1951, 
ανήλθε στα 44 έτη το 2015 
και μέσα στις επόμενες 
τρεις δεκαετίες αναμένεται 
να αυξηθεί κατά 5-8 έτη. 

Ο πληθυσμός των παιδιών 
σχολικής ηλικίας (από 3 
μέχρι 17 ετών) θα μειωθεί 

από 1,6 εκατομμύρια που 
ήταν το 2015 σε 1,4 εκα-
τομμύρια (αισιόδοξο σε-
νάριο) έως 1 εκατομμύριο 
(απαισιόδοξο σενάριο) το 
2050.

Ο εν δυνάμει οικονομικά 
ενεργός πληθυσμός (δηλα-
δή όλοι οι πολίτες ηλικίας 
20-69 ετών που δυνητικά 
θα μπορούσαν να εργα-
στούν) θα μειωθεί από 7 
εκατομμύρια το 2015 σε 
4,8-5,5 εκατομμύρια μέχρι 
το 2050.

Ο πραγματικός οικονομικά 
ενεργός πληθυσμός θα μει-
ωθεί από 4,7 εκατομμύρια 
το 2015 σε 3-3,7 εκατομ-
μύρια.
Οι παραπάνω διαπιστώ-
σεις, που έχουν καταγραφεί 
σε έρευνα της διαΝΕΟσις, 
καταδεικνύουν ότι το δη-
μογραφικό πρόβλημα είναι 
μια βραδυφλεγής βόμβα, 
που απειλεί την κοινωνική 
και οικονομική ευημερία 
στη χώρα μας, λειτουργεί 
ως τροχοπέδη στην προ-
σπάθεια που γίνεται για 

να εισέλθει η οικονομία σε 
τροχιά βιώσιμης ανάπτυξης 
και δοκιμάζει τις αντοχές 
του -ήδη βαριά τραυμα-
τισμένου- ασφαλιστικού 
συστήματος. Και βέβαια κα-
ταδεικνύουν την επιτακτική 
ανάγκη για άμεση λήψη μέ-
τρων για την αντιμετώπιση 
του επικίνδυνου αυτού φαι-
νομένου. 

Η Ελλάδα γερνά...

γράφει ο Κώστας Υφα-
ντής*

*Καθηγητής Διεθνών 
Σχέσεων στο Πάντειο 
Πανεπιστήμιο και ερευ-
νητικός εταίρος στο 
ΙΔΙΣ

Η ολοκλήρωση και υπο-
γραφή της ανανεωμένης 
συμφωνίας αμυντικής 
συνεργασίας με τις ΗΠΑ 
είναι σημαντική για πολ-
λούς ευνόητους λόγους. 
Μεταξύ άλλων, επιβεβαι-
ώνει την εξαιρετική κα-
τάσταση των ελληνοα-
μερικανικών σχέσεων σε 
μία πολύ ρευστή διεθνή 
συγκυρία. Αυτό εμβολι-
άζει με προβλεψιμότητα 
και βεβαιότητα την προ-
οπτική της διμερούς συ-
νεργασίας. Αντίθετα με 
το τι μπορεί να πιστεύ-
ουν πολλοί και πολλές, 
συστατικό στοιχείο μιας 
στρατηγικού χαρακτήρα 
διάδρασης είναι οι στα-
θερές προσδοκίες και η 
αμοιβαία εμπιστοσύνη. 
Δεν υπάρχει καλύτερη 
απόδειξη γι’ αυτό από τη 
διάρκεια της συμφωνίας 
και τη συνακόλουθη δέ-
σμευση που αναλαμβά-

νουν οι ΗΠΑ (αλλά και η 
Ελλάδα).

Η συμφωνία, εκτός δρα-
ματικών εξελίξεων, εξα-
σφαλίζει την αναβάθ-
μιση της αμερικανικής 
παρουσίας στην περιοχή 
και κατοχυρώνει τη ση-
μασία της Ελλάδος στις 
αμερικανικές προτιμή-
σεις ασφάλειας. Οσο 
και αν έχει μειωθεί το 
αμερικανικό ενδιαφέ-
ρον για τη Μεσόγειο και 
τη Μέση Ανατολή, όσο 
και αν η στρατηγική μα-
τιά της Ουάσιγκτον έχει 
στραφεί στον Ινδικό και 
τον Ειρηνικό Ωκεανό, 
όσο και αν η γεωπολι-
τική προτεραιότητα του 
αμερικανικού Πενταγώ-
νου είναι η ανάσχεση της 
κινεζικής ισχύος, οι βα-
σικές αιτίες που προσδι-
ορίζουν τα αμερικανικά 
συμφέροντα ασφάλειας 
στην περιοχή παραμέ-
νουν: Η ασφάλεια του 
Ισραήλ, ο περιορισμός 
των ιρανικών περιφερει-
ακών δραστηριοτήτων 
και φιλοδοξιών, η απρό-
σκοπτη ροή των ενερ-
γειακών πόρων προς τη 

Δύση, η ανάσχεση του 
ριζοσπαστικού Ισλάμ και 
ενδεχόμενης αναζωογό-
νησης της τζιχαντιστικής 
τρομοκρατικής απειλής, 
ο έλεγχος και η σταδι-
ακή εξουδετέρωση της 
ρωσικής επιρροής. Και 
όλα αυτά σε ένα πλαίσιο 
που δεν μπορούν εύκολα 
-όπως στο παρελθόν- να 
διαμορφώσουν μονομε-
ρώς οι ΗΠΑ.

Για την Ελλάδα, η υπο-
γραφή της συμφωνίας 
με το συγκεκριμένο πε-
ριεχόμενο σε πολιτικό, 
επιχειρησιακό αλλά και 
τεχνικό επίπεδο μόνο 
κέρδη έχει στη συγκε-
κριμένη συγκυρία. Κατά 
τη γνώμη μου ολοκλη-
ρώνει μία κρίσιμη φάση 
στρατηγικής αφύπνισης. 
Η Αθήνα «απλώθηκε» σε 
μία περιοχή που ξεκινά 
από τον Αραβικό Κόλπο 
και καταλήγει στη λιβυκή 
έρημο. Προσπάθησε -και 
προσπαθεί- να αντιμετω-
πίσει την τουρκική πίεση 
βγάζοντας το κεφάλι από 
το νερό. Με διεύρυνση 
και εμβάθυνση σχέσεων 
και συνεργασιών στους 

τομείς της ασφάλειας 
και της άμυνας. Χωρίς 
να απαξιώνει το ζωτικής 
σημασίας ευρωπαϊκό της 
οπλοστάσιο, αντιλήφθη-
κε νωρίς τη στρατηγική 
δειλία κάποιων εταίρων 
και συνειδητοποίησε ότι 
η τουρκική απειλή δεν 
αντιμετωπίζεται χωρίς 
λελογισμένα ρίσκα. Αυτό 
την κατέστησε ελκυστικό 
παράγοντα για πολλούς 
περιφερειακούς παίκτες 
των οποίων τα συμφέ-
ροντα δεν ευθυγραμμί-
ζονταν με τις τουρκικές 
περιφερειακές επιδιώ-
ξεις.

Την ίδια στιγμή, η αξιοπι-
στία της Ελλάδος ενισχύ-
εται ακόμη περισσότερο 
ως αποτέλεσμα ενός 
μεγάλου προγράμματος 
αμυντικών προμηθειών, 
το οποίο υλοποιείται με 
ασυνήθιστα ταχείς ρυθ-
μούς. Η σταθερή στάση 
απέναντι στην τουρκική 
πίεση και αυτό το εξοπλι-
στικό πρόγραμμα είναι εν 
πολλοίς τα πιστοποιητικά 
αξιοπιστίας της χώρας. 
Το μήνυμα που εκπέμπε-
ται είναι ότι η Ελλάδα 

δεν είναι μία χώρα που η 
συνεργασία είναι δυσβά-
σταχτη. Αντίθετα, είναι 
ικανή να υπερασπιστεί τα 
συμφέροντά της επεν-
δύοντας και αναβαθμί-
ζοντας τις ικανότητές 
της, ενώ την ίδια στιγμή 
κουβαλάει και ένα ισχυ-
ρό διπλωματικό ευρω-
παϊκό και ευρωατλαντικό 
οπλοστάσιο.

Αυτή η φάση στρατηγι-
κής αφύπνισης είναι η 
βασική πλατφόρμα αντι-
μετώπισης των διλημ-
μάτων στις ελληνοτουρ-
κικές σχέσεις και τα όσα 
έχουν γίνει δεν λύνουν 
από μόνα τους τον γρίφο 
της αντιπαράθεσης. Ενώ 
δεν υπάρχει αμφιβολία 
ότι οι τουρκικές επιδι-
ώξεις έχουν σε κάποιο 
βαθμό αποσταθεροποιη-
θεί, η Αγκυρα υπό το βά-
ρος και των εσωτερικών 
εξελίξεων δύσκολα θα 
αναδιπλωθεί στο επόμε-
νο διάστημα. Θα συνε-
χίσει στη λογική της δη-
μιουργίας τετελεσμένων, 
ιδιαίτερα σε περιοχές και 
περιπτώσεις που θεωρεί 
ότι μπορεί να δρα χωρίς 

τιμωρητικό κόστος, όπως 
στην Κύπρο. «Τεστάρο-
ντας τα νερά» θα κινη-
θεί και πάλι δυτικότερα, 
εκδίδοντας NAVTEX 
και βγάζοντας τα ερευ-
νητικά της σκάφη που 
της επιτρέπουν να μην 
«στρατιωτικοποιεί» πρώ-
τη τη διελκυστίνδα με 
την Αθήνα. Και επειδή η 
Τουρκία πάντοτε θα έχει 
αυτό το τακτικό πλεονέ-
κτημα, η Αθήνα οφείλει 
να είναι έτοιμη για όλα 
τα σενάρια. Η μονομερής 
ανακήρυξη τουρκικής 
ΑΟΖ μεταξύ Κρήτης και 
Κύπρου, αν και δεν θα 
αλλάξει κάτι επί της ου-
σίας, θα πρέπει να αντι-
μετωπιστεί. Υπάρχουν 
τρόποι, χωρίς να κλιμα-
κωθεί με ευθύνη της Ελ-
λάδος η ένταση. Πάνω 
από όλα, όμως, η Αθήνα 
οφείλει να επεξεργάζεται 
ήδη ένα ολοκληρωμένο 
σχέδιο πρωτοβουλιών 
που θα δείχνει ότι είναι 
έτοιμη να προχωρήσει 
στην αντιμετώπιση των 
ζητημάτων. Τώρα πια η 
Αθήνα μπορεί να συζη-
τήσει από θέση σχετικής 
ισορροπίας ισχύος.

Το επόμενο βήμα μετά τη συμφωνία με τις ΗΠΑ

Γράφει 
 ο ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΑΓΑΝΗΣ

Το τηλεοπτικό στερεό-
τυπο που χρησιμοποιώ 
ως τίτλο είναι ίσως η πιο 
ξεπερασμένη αρχή ενός 
ρεπορτάζ που θα κάνουν 
όλοι οι δημοσιογράφοι 
οι οποίοι μπαίνουν σήμε-
ρα στο επάγγελμα, όπως 
ακριβώς το έκανα και 
εγώ πριν από 26 χρόνια. 
Θέμα: Οι πλημμύρες. 

Τα ερωτήματα τίθενται 
κατά ριπάς: Γιατί πλημ-

μυρίζουν τα φρεάτια και 
οι δρόμοι; Σχετίζονται οι 
αποφραχθέντες αγωγοί 
ομβρίων; Ηταν ελλιπής η 
αντιπλημμυρική μελέτη; 

Είναι λανθασμένη η κλί-
ση του εδάφους που δεν 
διασφαλίζει την απαι-
τούμενη απομάκρυνση 
των υδάτων; Πού ήταν οι 
πυροσβέστες; Τι έκαναν 
οι δήμαρχοι; Γιατί η κρα-
τική μηχανή απορρυθμί-
στηκε και άλλα πολλά. 
Ολα αυτά τα ρωτάμε 
σαν να είμαστε Βέλγοι 

τουρίστες στο κέντρο της 
Αθήνας που χορεύουν 
«Μπάλλο» για να απο-
φύγουν τα νερά από τα 
διερχόμενα αυτοκίνητα. 
Ξεχνάμε ότι μέχρι «χθες» 
οι κακοτεχνίες και η προ-
χειρότητα ήταν κανόνας 
στις κατασκευές του κέ-
ντρου ή της περιφέρειας. 
Τα σπίτια πολλών εξ 
ημών οικοδομήθηκαν σε 
κοίτες εν υπνώσει και 
ανενεργούς χείμαρρους, 
με την πολιτεία να τα 
νομιμοποιεί με λογαρια-
σμούς ΔΕΚΟ και δημο-

τικά τέλη. Ξεχνάμε ως 
αξιωματική αντιπολίτευ-
ση αυτά που κάναμε (ή 
μάλλον δεν κάναμε) και 
ζητάμε από την κυβέρνη-
ση τον «λογαριασμό» γι’ 
αυτά που ως αξιωματική 
αντιπολίτευση υποσχό-
ταν ότι θα διόρθωνε. Στο 
τέλος της ημέρας, ξε-
χνάμε το πρόβλημα, που 
είναι η περιβαλλοντολο-
γική κρίση και η ανάγκη 
συναίνεσης και κοινής 
στρατηγικής για μια απο-
τελεσματική αντιμετώπι-
ση.

Πάλι «πέσαμε από τα σύννεφα»
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα
Νέα δεδομένα για το κτίριο του παλαιού Δικαστικού Μεγάρου

Στο επίκεντρο βρίσκε-
ται και πάλι τις τελευ-
ταίες ημέρες το κτιριο 
του παλαιού Δικαστι-
κού Μεγάρου αλλά και 
η αξιοποίηση του συ-
γκεκριμένου κτιρίου.

Οπως είχε γίνει γνω-
στό, το προηγούμενο 

χρονικό διάστημα για 
τι συγκεκριμένο κτίριο 
έχει δείξει ενδιαφέρον 
η διοίκηση του ΔΙΠΑΕ 
Καβάλας, ο δικηγορι-
κός σύλλογος Καβά-
λας αλλά και ο Δήμος 
Καβάλας, με την ΕΤΑΔ, 
μέχρι τώρα να μην είχε 
δώσει καμία απάντηση 

για το συγκεκριμένο 
θέμα.

Όπως έκανε γνωστό 
όμως, την Τετάρτη 
20 Οκτωβρίου, ο δή-
μαρχος της Καβάλας, 
κ. Θοδωρος Μουριά-
δης, υπάρχει   θετική 
ανταπόκριση από την 

ΕΤΑΔ ώστε το κτίριο 
του πλαιού δικαστικού 
μεγάρου να περάσει 
στον Δήμο Καβάλας 
και όπως δηλώνει ο 
ιδιος ο Δήμος Καβά-
λας έχει πρωταρχικό 
λόγο σε σχέση με τους 
δυο άλλους ενδιαφε-
ρόμενους.

Καβάλα
Εκλογή Λεμονίδη στη διοίκηση της Ομοσπονδίας Εμπορικών Συλλόγων
16 εκπρόσωποι του 
Εμπορικού Συλλόγου 
της Καβάλας βρέθη-
καν το απόγευμα της 
Τετάρτης στη Θεσσα-
λονίκηγια την εκλογική 
διαδιασί της Ομοσπον-
δίας Εμπορικών Συλ-
λόγων της Κεντρικής 
Ανατολικής Μακεδο-
νίας και Θρακης . Οι 

εκλογές έγιναν μετά 
από τρία χρόνια και η 
παράταξη του απερχό-
μενου προέδρου Πα-
ντελή Φιλιππίδη εξα-
σφάλισε τις 8 από τις 
1 έδρες.Ανάμεσα σε 
αυτύς που εξελέγησαν 
και ο Βασίλης Λεμονι-
ιδης .

Καβάλα
Με στάση στην Θεσσαλονίκη πλέον το δρομολόγιο Καβάλα – Αθήνα

Τον απολογισμό για την 
φετινή τουριστική σεζόν 
έκανε στο RADIO ENA  
στους 90,5 με την Μαρία 
Παπαζογλου, ο πρόεδρος 
του Υπεραστικου ΚΤΕΛ 
Καβάλας, κ. Κώστας Πα-
νταζης, δηλώνοντας ότι 
η φετινή τουριστική σε-
ζόν δεν πήγε όσο καλά 
περίμεναν καθώς η κί-
νηση ήταν μειωμένη πα-
ρολο που τα δρομολόγια 
πραγματοποιήθηκαν στο 
100% όπως και το 2019.

Η μείωση της κίνησης 
αυτής μάλιστα άρχισε 
να φέρνει κι προβλήμα-
τα στο Υπεραστικό ΚΤΕΛ 
Καβάλας, καθώς έφερε 
αρκετά οικονομικά προ-
βλήματα ενω έφερε πιο 
πολλά  απο έσοδα, με 
αποτέλεσμα κάποια δρο-
μολόγια να μειωθούν και 
αλλά να τροποποιηθούν, 
οπως αυτό της Αθήνας 
όπου πλέον θα πέρ-
νει και επιβάτες για την 
Θεσσαλονίκη.
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Γιώργος Καλλινικίδης: 
Φάνηκε ξεκάθαρα η 
μεγάλη προετοιμασία 
που είχε γίνει με εντο-
λή του δημάρχου, οι 
εποχές που πετούσαν 
κάποιοι πράγματα στα 
ρέματα έχουν παρέλ-
θει

«Ήταν ένα δυνατό πρώ-
το τεστ, δύσκολο σίγου-
ρα, το οποίο όμως φαί-
νεται ότι το περάσαμε με 
καλό βαθμό», επισήμανε 
στο πλαίσιο συνέντευξης 
που παραχώρησε στον 
«Ενήμερο», ο γενικός 
γραμματέας του δήμου 
Παγγαίου, Γιώργος Καλ-
λινικίδης, με αφορμή την 
πρόσφατη κακοκαιρία 
που έπληξε την περιοχή.

Παράλληλα, τόνισε ότι 
ο δήμος Παγγαίου για 
τους επόμενους μήνες 
θα βρίσκεται σε διαρκή 
συναγερμό, καθώς δεν 
αποκλείονται παρόμοια ή 

ακόμη χειρότερα καιρικά 
φαινόμενα, ενώ κάλεσε 
και τους πολίτες να λει-
τουργούν με υπευθυνό-
τητα και να μην πετούν 
ογκώδη αντικείμενα σε 
ρέματα και χειμάρρους.

«Φάνηκε ξεκάθαρα η με-
γάλη προετοιμασία που 
είχε γίνει με εντολή του 
δημάρχου Παγγαίου, Φί-
λιππου Αναστασιάδη…»

«Είναι αλήθεια ότι η πρό-
τερη γνώση και εμπειρία, 
μας βοήθησε στο να εί-
μαστε έτοιμοι για την 
πρόσφατη κακοκαιρία, 
αλλά και για το επόμε-
νο διάστημα. Η κλιμα-
τική αλλαγή είναι εδώ 
και δεν ξέρουμε πόσο 
χειρότερα φαινόμενα 
θα έχουμε στο μέλλον, 
οπότε πρέπει να είμαστε 
ιδιαίτερα προσεκτικοί σε 
όσα λέμε. Παρά το ότι τα 
ύψη βροχής που έπεσαν 
ήταν πάρα πολύ μεγά-

λα, φάνηκε ξεκάθαρα 
η μεγάλη προετοιμασία 
που είχε γίνει με εντολή 
του δημάρχου Παγγαίου, 
Φίλιππου Αναστασιάδη. 
Ρέματα και φρεάτια ήταν 
καθαρά, ήταν σημαντικός 
ο ρόλος της Δ.Ε.Υ.Α.Α.Π, 
όπως και των εργαζομέ-
νων του δήμου, που μαζί 
με τους αντιδημάρχους 
έδωσαν τον καλύτερο 
τους εαυτό, ώστε να 
αντιμετωπιστεί η πρό-
σφατη κακοκαιρία», ση-
μείωσε σχετικά στα όσα 
είπε στον «Ε» ο Γ. Καλλι-
νικίδης.

«Οι εποχές που πετού-
σαν κάποιοι πράγματα 
στα ρέματα έχουν πα-
ρέλθει. Αυτό πρέπει να 
το αντιληφθούμε…»

Αναφορικά με την πο-
ρεία της κακοκαιρίας, ο 
γενικός γραμματέας του 
δήμου Παγγαίου ανέ-
φερε: «Η περιοχή της 
Ελευθερούπολης αντα-
ποκρίθηκε πάρα πολύ 
καλά. Υπήρξαν μόνο μι-
κρά προβλήματα τοπικά, 
κυρίως από φερτά υλικά 
που αντιμετωπίστηκαν 
άμεσα. Δεν κινδύνευσαν 
κατοικίες ή ανθρώπινες 
ζωές. Στην Νέα Πέρα-
μο είχαμε τα μεγαλύτε-
ρα προβλήματα. Παρά 
το ότι ήταν καθαρά τα 
ρέματα και τα φρεάτια, 
η ποσότητα του νερού 
ήταν πολύ μεγάλη. Από 

την άλλη είδα και κάποια 
ειρωνικά σχόλια για όσα 
είπε ο δήμαρχος Παγγαί-
ου, Φ. Αναστασιάδης και 
ο αντιδήμαρχος Ελευ-
θερών, Χ. Πριονίδης για 
τα ογκώδη που βρέθη-
καν στον χείμαρρο της 
Ν. Περάμου. Πρέπει να 
προσαρμοστούν και οι 
πολίτες. Οι εποχές που 
πετούσαν κάποιοι πράγ-
ματα στα ρέματα έχουν 
παρέλθει. Αυτό πρέπει 
να το αντιληφθούμε. 
Γενικότερα σε άλλες πε-
ριοχές δεν είχαμε προ-
βλήματα και θα έλεγα 
ότι ο δήμος Παγγαίου 
ανταποκρίθηκε σε αυτό 
το crash test καλά».

«Οι ζημιές στις καλλι-
έργειες είναι θέμα που 
πρέπει να το δούμε και 
με τον ΕΛ.Γ.Α. συνολικά, 
ώστε να δοθούν αποζη-
μιώσεις στους αγρότες 
μας που επλήγησαν»

Όσον αφορά τις ζημιές 
που προκλήθηκαν από 
την κακοκαιρία στον 
πρωτογενή τομέα, τόσο 
στους αμπελώνες της 
Δ.Ε. Ελευθερών, όσο 
και στα Τενάγη των 
Φιλίππων, ο γενικός 
γραμματέας του δήμου 
Παγγαίου τόνισε: «Ας 
αναφερθούμε πρώτα 
στους αμπελώνες. Δυ-
στυχώς πλήττονται μια 
από το χαλάζι, μια από 
ανέμους, από παγετούς, 

από ισχυρή βροχόπτω-
ση. Πρέπει το αρμόδιο 
υπουργείο να σκύψει στο 
πρόβλημα, ώστε να μπο-
ρούν να παρόμοια φαι-
νόμενα στο μέλλον να 
αντιμετωπιστούν, αν και 
όλα δείχνουν ότι αυτό εί-
ναι πολύ δύσκολο. Όσον 
αφορά τα Τενάγη, το 
πρόβλημα είναι γνωστό, 
δεκαετιών. Αν αυτή η 
κακοκαιρία γινόταν έναν 
μήνα μετά, τα πράγματα 
θα ήταν διαφορετικά, 
καθώς η συγκομιδή πολ-
λών καλλιεργειών θα 
είχε γίνει. Είναι ένα θέμα 
που πρέπει να το δούμε 
και με τον ΕΛ.Γ.Α. συνο-
λικά, ώστε να δοθούν 
αποζημιώσεις στους 
αγρότες μας που επλή-
γησαν».

«Από εδώ και πέρα βρι-
σκόμαστε σε συναγερμό 
διαρκείας – Με τον συ-
ντονισμό και του δημάρ-
χου Παγγαίου, πιστεύω 
ότι θα μπορέσουμε να 
κάνουμε το καλύτερο 
δυνατό…»

Τέλος, σε ερώτηση για 
το πως θα κινηθεί εφε-
ξής ο δήμος Παγγαίου, 
ενόψει του χειμώνα και 
της πιθανότητας εκδή-
λωσης και νέων ακραίων 
καιρικών φαινομένων, 
ο Γιώργος Καλλινικίδης 
απάντησε: «Από εδώ και 
πέρα βρισκόμαστε σε 
συναγερμό διαρκείας. 

Οι αντιδήμαρχοι κάνουν 
τους ελέγχους τους, για 
τον πλήρη καθαρισμό 
των ρεμάτων μετά την 
κακοκαιρία για να πάμε 
το ίδιο καλά και στο επό-
μενο διάστημα. Όπου 
υπήρξαν μικροπροβλή-
ματα αυτά εντοπίζονται 
και διευθετούνται. Είμα-
στε γενικότερα σε εγρή-
γορση και σε μια διαρκή 
ετοιμότητα. Αν επαλη-
θευτούν όσα ακούγο-
νται για έναν δύσκολο 
χειμώνα, εμείς θα προ-
σπαθήσουμε να έχουμε 
τη μεγαλύτερη δυνατή 
ετοιμότητα. Με τον συ-
ντονισμό και του δημάρ-
χου Παγγαίου, πιστεύω 
ότι θα μπορέσουμε να 
κάνουμε το καλύτερο 
δυνατό. Έχουμε φυσικά 
διαρκή επαφή και με τον 
προϊστάμενο του Τμήμα-
τος Πολιτικής Προστασί-
ας της Π.Ε. Καβάλας, τον 
κ. Κιβράκη, όπως και με 
την Περιφέρεια και τον 
αντιπεριφερειάρχη, Κώ-
στα Αντωνιάδη. Υπάρχει 
μια αγαστή συνεργασία 
με όλους τους εμπλεκό-
μενους φορείς, για την 
καλύτερη δυνατή αντιμε-
τώπιση τέτοιων καιρικών 
φαινομένων. Άντεξαν τα 
συστήματα, αλλά δεν 
ξέρω πόσο μπορούν να 
αντέξουν σε ακόμη χει-
ρότερα φαινόμενα».

Πέρασε επιτυχώς το πρώτο τεστ ο δήμος Παγγαίου

Δήμος Παγγαίου
Οδηγίες προς τους δικαιούχους του προγράμματος ΤΕΒΑ

Πως θα ειδοποιούνται 
για την ακριβή ημέρα 
και ώρα παραλαβής 
των τροφίμων που δι-
καιούνται

Ο Δήμος Παγγαίου, ως 
Εταίρος της Κοινωνικής 
Σύμπραξης «Συν-Πράτ-
τοντας για όλους» στην 
Περιφερειακή Ενότητα 
Καβάλας/Θάσου, στο 

πλαίσιο δράσεων του 
Επιχειρησιακού Προ-
γράμματος «Επισιτιστι-
κής και Βασικής Υλικής 
Συνδρομής» για το Τα-
μείο Ευρωπαϊκής Βοή-
θειας για τους Απόρους 
(ΤΕΒΑ/FEAD), γνωστο-
ποιεί ότι θα πραγματο-
ποιηθεί διανομή τροφί-
μων και συγκεκριμένα 
είδη Παντοπωλείου, ΒΥΣ, 
Ελαιόλαδου.

Η κατανομή των ωφε-
λούμενων στα σημεία 
διανομής είναι άμεσα 
συνδεδεμένη με το ση-
μείο παραλαβής που δή-
λωσαν στο ΚΕΑ. Για το 
λόγο αυτό: όσοι πολίτες 
έχουν δηλώσει σημείο 
παραλαβής στην αποθή-
κη στην Ελευθερούπολη 
του Δήμου Παγγαίου – 
παλιά Αγροτική Τράπεζα, 
θα παραλάβουν τα προϊ-
όντα τους εκεί από Δευ-
τέρα 25 έως και Τετάρτη 
27 Οκτωβρίου 2021.

Προκειμένου να τηρη-

θούν όλα τα απαραίτητα 
μέτρα ασφαλείας (χρήση 
μάσκας) και προς απο-
φυγή καταστάσεων συ-
νωστισμού, οι ωφελού-
μενοι θα ενημερωθούν 
με προσωπικό sms για 
την ακριβή μέρα κατά 
την οποία θα πρέπει να 
προσέλθουν προκειμέ-
νου να παραλάβουν τα 
προϊόντα που τους ανα-
λογούν. Επισημαίνεται 
ότι θα πρέπει και οι ίδιοι 
να λάβουν όλα τα απα-
ραίτητα μέτρα για την 
ασφάλεια όλων.

Οι δικαιούχοι για την πα-
ραλαβή των προϊόντων, 
οπωσδήποτε θα πρέπει 
να έχουν μαζί τους έγ-
γραφο όπως την αίτηση 
του ΚΕΑ ή ανάλογη βε-
βαίωση που προκύπτει ο 
ΑΜΚΑ του αιτούντα.

Σε περίπτωση που ο 
ωφελούμενος δεν δύ-
ναται να προσέλθει αυ-
τοπροσώπως στο σημείο 
διανομής, τα προϊόντα 
μπορούν να παραλαμ-

βάνονται από τρίτο πρό-
σωπο που φέρει εξου-
σιοδότηση με βεβαίωση 
γνησίου της υπογραφής 
(από Αστυνομία ή Κ.Ε.Π.) 
ή συμβολαιογραφικό 
πληρεξούσιο.

Τηλ. Επικοινωνίας: 

2592022575/22770 και 

ώρες 
από 08:00 – 13:00.

	 *	 Και	 πήγαμε	 και	 είδαμε	 και	 απήλθαμε	
και	 μάθαμε	 και	 όλα	 τα	 παρασκηνιακά	 καυτά	
κουτσομπολιά.	Σάρωσε	ο	Δράκος	παίδες,	πα-
ραδεχθείτε	 το!!!!	Δράκος	λέμε	και	 κλαίμε,	 μα	
ξανά	στο	«τιμόνι»	τραβά	…..

	 **	‘Persona	non	grata’,	είσαι	και	φαίνε-
σαι	Tαγίπ	….Άκου	εκεί!!!		
Άφησε	ελεύθερο	τον	Osman	Kavala,	τώρα!

	 ***		Πειραματιζόμαστε	με	τον	πόνο	μας	
καλοί	μου	φίλοι	….	Πας	για	έναν	άμοιρο	καφε-
δάκι	η		ποτάκι		που	έχεις	να	πιεις	από	τον	και-
ρό	 του	Νώε	Π.Κ	 (Προ	κορωνοϊού	 εποχή)	 και	
φοβάσαι	περισσότερο	το	κράξιμο	και	το	μάτια-
σμα	που	θα	φας,	παρά	το	γράψιμο	κλήσης	για	
μη	σωστή	τήρηση	πρωτοκόλλων.	
 

Μικρογραφίες



Μαργαρίτα Πουρνάρα
19.10.2021 • 14:08 

Στην αρχαιότητα, ο Νέ-
στος λατρευόταν σαν 
θεός. Δικαίως, γιατί είναι 
ένα από τα πιο ρωμα-
λέα και όμορφα ποτάμια 
στην περιοχή μας, με απί-
στευτους μαιανδρισμούς 

και ένα αισθητικό δά-
σος που έχει παραμείνει 
παρθένο. Οι πηγές του 
είναι στη Βουλγαρία και 
καταλήγει στο Θρακικό 
Πέλαγος, χωρίζοντας τη 
Μακεδονία από τη Θρά-
κη με φυσικά σύνορα. 
Κάποτε, για να δεις το 
πιο γοητευτικό του τμή-

μα αρκούσε να πάρεις το 
τρένο από την Αλεξαν-
δρούπολη ώς την Αθήνα. 
Για μια απόσταση 30-40 
χιλιομέτρων οι ράγες 
ήταν γαντζωμένες κυρι-
ολεκτικά πάνω στο νερό, 
χάρις στους Γάλλους μη-
χανικούς που είχε φέρει 
ο σουλτάνος κάποτε και 

έκαναν το κατασκευαστι-
κό αυτό θαύμα της επο-
χής. Εδώ και λίγα χρόνια, 
η σιδηροδρομική γραμμή 
από τη Δράμα ώς την 
Αλεξανδρούπολη δεν 
λειτουργεί πλέον και γί-
νεται οδικώς με πούλμαν 
μόνο για το τμήμα αυτό. 
Ο λόγος είναι ότι έπρεπε 

αφενός να συντηρηθεί 
το δίκτυο, αφετέρου και 
οι αμαξοστοιχίες έχουν 
λιγοστέψει και δεν μπο-
ρούν να αναπτύξουν με-
γάλες ταχύτητες. Συνε-
πώς, η ΤΡΑΙΝΟΣΕ έκρινε 
ότι είναι ασύμφορο να 
μπουν ξανά τα τρένα στις 
συγκεκριμένες ράγες...
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Νέστος
μια τεράστια χαμένη ευκαιρία για τον τουρισμό βγήκε από τις ράγες

Δευτέρα 25 Οκτωβρίου 2021

Ο Δήμος Νέστου από τον 
Σεπτέμβριο ξεκίνησε τον 
καθαρισμό των αγωγών 
παροχέτευσης ομβρίων 
υδάτων. Ο δήμαρχος κ. 
Σάββας Μιχαηλίδης ση-
μείωσε ότι φροντίζουν 
κάθε χρόνο για αυτή την 
διαδικασία για να μην 
υπάρξει πρόβλημα με τις 
ισχυρές βροχοπτώσεις.

Ειδικότερα, αναφερό-
μενος στις παρεμβάσεις 
που γίνονται ο δήμαρχος 
Νέστου τονίζει:

«Είναι μια συνήθης δια-
δικασία που γίνεται κάθε 
χρόνο. Αυτή την φορά 
λίγο περισσότερο έντονα 
γιατί είναι ανάλογα με 
τις κλιματολογικές συν-
θήκες που θα επικρατή-
σουν την άνοιξη και το 
καλοκαίρι.

Η περιοχή του Νέστου 
έχει ευρύ φυσικό περι-
βάλλον σε ευρεία έκτα-
ση και στους οικισμούς 
μας και στην Χρυσούπο-
λη έχουμε ένα επιπλέον 
θα έλεγα φορτίο σε ό,τι 
αφορά των ρεμάτων και 
όλων αυτών των σημεί-
ων που έχουμε την αρ-
μοδιότητα.

Σήμερα δεν έχουμε τον 
καθαρισμό των κεντρι-
κών τάφρων για παρά-
δειγμα που ανήκουν στην 
Περιφέρεια. Αλλά εμείς 
φροντίσαμε να προχω-
ρήσουμε και να κάνουμε 
σοβαρές παρεμβάσεις,

Είμαστε βέβαια σε μια 
κατάσταση επαναφοράς 
των πραγμάτων σε μια 
ανεκτή ή σε μια πολύ 
επαρκή κατάσταση.

Κάναμε παρεμβάσεις 
που, ενώ έπρεπε, δεν 
είχαν γίνει για πολλά 
χρόνια. Άλλωστε έτσι κι-
νηθήκαμε και πέρσι ενώ 
φέτος ολοκληρώνουμε.

Η παροχέτευση των ομ-
βρίων πρέπει να γίνεται, 
ιδιαίτερα όταν ετοιμά-
ζεσαι για έναν βαρύ 
χειμώνα. Αυτό που πρέ-
πει να τονισθεί είναι ότι 
έχουμε επισημάνει τον 
κίνδυνο που ελλοχεύει 
με την ανεπάρκεια του 
καθαρισμού της τάφρου 
Τ1. Έγινε καθαρισμός, σε 
ένα μέρος της όμως.

Η τάφρος Τ1 είναι αυτή 
η μεγάλη χωμάτινη τά-
φρος που ξεκινά από το 
ύψος του νέου Ξεριά και 
καταλήγει στο Ποντολί-
βαδο όπου μετά κατευ-
θύνεται νότια μέχρι τις 
εκβολές στην θάλασσα».

«Καμπανάκι» για την τά-
φρο Τ1

Πρόκειται για προετοι-
μασία εν όψει του ανα-
μενόμενου σφοδρού 
χειμώνα, όπως τόνισε 
ο Δήμαρχος Νέστου κ. 
Σάββας Μιχαηλίδης, 

ώστε να παροχετεύονται 
τα όμβρια ύδατα χωρίς 
προβλήματα για τις οι-
κίες και τις καλλιέργειες. 
Επίσης, εστάλει νέο έγ-
γραφο υπενθύμισης του 
από 10/12/2020 σχε-
τικού στις 11/10/2021 
προς την Αντιπεριφέρεια 
Καβάλας που κοινοποιή-
θηκε στον Περιφερειάρ-
χη (λόγω αρμοδιότητας), 
όπου ζητείται η άμεση 
παρέμβαση καθαρισμού 
της κεντρικής τάφρου 
Τ1, η οποία από το ύψος 
της Τ.Κ Πέρνης μέχρι την 
Τ.Κ Ξεριά συνεχίζει να 
αποτελεί τον κύριο πα-
ράγοντα πλημμυρικού 
κινδύνου της Χρυσού-
πολης και των οικισμών 
του κάμπου του Νέστου.

«Από την Πέρνη μέχρι 
τον Ξεριά έχουμε μια 
σειρά από 17 ψευτοχει-
μάρους που εκβάλουν 
στην Τ1 και είναι η δι-
αδικασία η οποία μας 
οδηγεί σε παρεμβάσεις. 
Το 2020 έκανα την πρώ-
τη ενημέρωση ώστε να 
γίνει παρέμβαση όχι κα-
τόπιν αλλά προ εορτής.

Ο νόμος προβλέπει ότι 
μπορεί να γίνει παρέμβα-
ση εφόσον καταλαβαί-

νουμε ότι κάτι αποτελεί 
κίνδυνο για τη δημόσια 
ασφάλεια.

Εμείς έτσι πράξαμε και 
ήρθαμε με την συγκεκρι-
μένη διάταξη του νόμου 
για να παρέμβουμε χω-
ρίς να ζητάμε χρήματα. 
Είχαμε μάλιστα προσκο-
μίσει και φωτογραφίες 
από την τραγικότητα της 
κατάστασης.

Ο Γενικός Γραμματέας 
μας απάντησε εντελώς 
λάθος όπως εκτιμούμε, 
ότι δεν συντρέχουν τε-
λικά λόγοι και αυτό το 
εγχείρημα τελικά είχε 
κοινοποιηθεί στην Περι-
φέρεια και στην Αντιπε-
ριφέρεια λόγω αρμοδιό-
τητας.
Περιμέναμε πράγματι 
παρέμβαση, περιμέναμε 
εξέλιξη από τον κ. Χου-
βαρδά που μας ικανο-
ποίησε ως ένα βαθμό 
αλλά αυτή την στιγμή 
δεν ξέρω για ποιο λόγο 
η όλη διαδικασία μας 
έκανε να έχουμε μερικό 
αποτέλεσμα. Η Χρυσού-
πολη και χωριά του κά-
μπου θα πλημμυρίσουν 
αν η τάφρος ξεχειλίσει. 
Αυτή την στιγμή, αν και 
εμείς έχουμε προχωρή-

σει εσωτερικά στις πα-
ρεμβάσεις που έπρεπε 
να κάνουμε, ετοιμάζουμε 
μια μελέτη που θα λύσει 
το θέμα μια δια παντός 
και θα δώσει λύση σε 
όλη την πόλη και σε όλα 
τα όμβρια που περνούν 
αποστραγγίζοντας ένα 
μεγάλο μέρος του κά-
μπου του Νέστου ακόμη 
και στον Γιακά».

Αυτό που ζητήθηκε ήταν 
η άδεια και η νομιμό-
τητα των εξόδων που 
επρόκειτο να γίνουν 
από τον Δήμο Νέστου. 
“Τώρα αναμένουμε πώς 
θα εξελιχθεί το φαινόμε-
νο. Βέβαια στο επόμενο 
διάστημα θα πρέπει να 
προχωρήσουμε δυναμι-
κά και να ολοκληρώσου-
με τις πλευρικές παρεμ-
βάσεις. Οι ΤΟΕΒ έχουν 
αποστραγγίσει τους τά-
φρους και περιμένουμε 
το κύμα της κακοκαιρίας 
για να έχουμε ένα αποτέ-
λεσμα όσο το δυνατό πιο 
ήπιο για την περιοχή μας 
και τον κάμπο του Νέ-
στου που φέτος μάλιστα 
είχε πολύ καλή παραγω-
γή στις δυναμικές του 
καλλιέργειες», ανέφερε 
καταληκτικά ο κ. Σάββας 
Μιχαηλίδης.

«Καμπανάκι» από τον Σάββα Μιχαηλίδη για την τάφρο Τ1
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Οι πρώτες εταιρείες, οι πτήσεις στον Αμυγδαλεώνα 
H Αεροπορική Συγκοινωνία στην Καβάλα
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Πλησιάζοντας το Νο-
έμβρη στη θύμηση 
μου ήρθε μια έκθεση 

που είχα την τιμή να διορ-
γανώσω στο χώρο του Αε-
ροπορικού Αποσπάσματος 
στη Χρυσούπολη πριν έξι 
χρόνια . Ήταν στο πλαίσιο 
των εορτασμών της Πολε-
μικής Αεροπορίας και των 
προστατών της Αρχαγγέ-
λων Γαβριήλ και Μιχαήλ. 
Τότε  παρουσίασα σε φω-
τογραφίες και κείμενα την 
Αεροπορική ιστορία του 
Αεροδρομίου του Αμυγδα-
λεώνα, το οποίο είναι άρ-
ρηκτα δεμένο με την τοπι-
κή μας ιστορία.

Φωτογραφίες και ντοκου-
μέντων από την Αεροπορι-
κή ιστορία του Αμυγδαλε-
ώνα. Η χρονική διαδρομή 
του Αεροδρομίου προπο-
λεμικά και μέχρι τις ημέρες 
μας.

Βάση στάθμευσης αε-
ροσκαφών, ελικοπτέρων 
αλλά και το πολιτικό αε-
ροδρόμιο που συνέδεε την 
περιοχή μας με την Αθήνα 
για δεκαετίες.

Φωτογραφίες, έγγραφα 
αλλά  και δημοσιεύματα 
τοπικών εντύπων, όπως 
και  μοναδικές αεροφωτο-
γραφίες από τον εξαίρετο 
φίλο κ. Σάββα Μέγγα.

Η ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΗ ΙΣΤΟΡΙΑ 
ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

Η Καβάλα έχει συνδέσει 
την παρουσία της εδώ και 
έναν αιώνα με την Αεροπο-
ρία και τα Αεροπλάνα. Πο-
λεμικά, επιβατηγά αλλά και 
..επιδείξεων. Εκεί γύρω στα 
1917 τα «σιδερένια» αλλά 
και «ξύλινα» «πουλιά» κά-
νουν την εμφάνιση τους 
στον ουρανό της περιοχής. 
Άγγλοι, Γάλλοι και Γερμα-
νοί μάχονται στις πρώτες 
αερομαχίες παγκοσμίως 
. Οι Γερμανοί έχουν ως 

βάση εξόρμησης την Δρά-
μα και το «αεροδρόμιο» 
της εποχής στο Αρκαδικό. 
Οι άλλοι την Θάσο και την 
«πεδιάδα» του Πρίνου στις 
μάχες αυτές εμφανίζονται 
και οι Έλληνες οι πρώτοι 
γενναίοι πιλότοι – μαχητές 
της Αεροπορίας του Ναυ-
τικού. Οι Καβαλιώτες τα 
βλέπουν όλα αυτά υποταγ-
μένοι στον σκληρό Βουλ-
γαρικό ζυγό της δεύτερης 
και σκληρής Βουλγαρικής 
κατοχής. Η ελευθερία έρ-
χεται το 1918, τα πολεμικά 
αεροπλάνα φεύγουν. Ακο-
λουθούν δύσκολα χρόνια 
Μικρασιατική εκστρατεία, 
καταστροφή, προσφυγιά. 
Η δεκαετία του 1920 είναι 
αυτή της αναδημιουργί-
ας και της επιβίωσης των 
προσφύγων στην νέα τους 
πατρίδα.

Στα μέσα της δεκαετίας 
του 1920 οι Καβαλιώτες 
διαβάζουν στον τοπικό 
τύπο για το νέο μεταφορι-
κό μέσο το Αεροπλάνο. Σε 
πάει γρήγορα στην Θεσ-
σαλονίκη και την Αθήνα.. 
Λίγοι οι τολμηροί που το 
εμπιστεύονται . Οι πρώτες 
πτήσεις από την Δράμα. 
Οι πελάτες – επιβάτες με-
ταφέρονται εκεί με λεω-
φορείο. Το εγχείρημα δεν 
κρατά πολύ. Τα δρομολό-
για κάπου εκεί στα 1936 
σταματούν. Η χώρα προε-
τοιμάζεται για πόλεμο. Οι 
στρατιωτικοί διαβλέπουν 
την δύναμη του αεροπλά-
νου ως μαχητικού μέσου. 
Στα 1938 προσπαθούν να 
διαμορφώσουν στον Αμυ-
γδαλεώνα τον πρώτο δι-
άδρομο προσγείωσης και 
απογείωσης αεροπλάνων 
είναι ένας χωμάτινος διά-
δρομος για τις ανάγκες της 
Στρατιωτικής Αεροπορίας. 
Το 1940-41 χρησιμοποι-
ήθηκε από την 4η  Μοίρα 
παρατηρήσεως και από την 
24η  Μοίρα Διώξεως της 
Βασιλικής Αεροπορίας για 

ολιγοήμερες επιχειρήσεις.
Με την έναρξη του Ελλη-
νοιταλικού Πολέμου και 
την είσοδο της Ελλάδας 
στον Β΄ Παγκόσμιο Πό-
λεμο, την 28η Οκτωβρίου 
1940, η διάταξη μάχης της 
Αεροπορίας περιλάμβανε 
κατανομή του αεροπορικού 
δυναμικού, μεταξύ των τρι-
ών Κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων, με αποτέλεσμα 
ο Στρατός, το Ναυτικό και 
η Αεροπορία να κρατήσουν 
στον επιχειρησιακό τους 
έλεγχο τα αεροσκάφη που 
εξυπηρετούσαν το δόγμα 
επιχειρήσεών τους. Η διά-
ταξη μάχης ήταν η ακόλου-
θη για τον Αμυγδαλεώνα  :

4η Μοίρα Παρατήρησης 
(Αμυγδαλεώνας Καβάλας 
και αργότερα Γιδάς και 
Κούκλαινα Βεροίας) με αε-
ροσκάφη Potez 25 TOE. 
Διέθετε το 4/1 Σμήνος, 
ενταγμένο στο Δ΄ Σώμα 
Στρατού, και το 4/2 Σμή-
νος, ενταγμένο στην Ομά-
δα Μεραρχιών.

ΟΙ ΒΟΥΛΓΑΡΟΙ

Οι Βούλγαροι, στην διάρ-
κεια της κατοχής, διαβλέ-
ποντας την σημασία των 
αεροπορικών συνδέσεων, 
πραγματοποίησαν μια σει-
ρά έργων στο Αεροδρόμιο, 
χτίζοντας κτίρια και βελ-
τιώνοντας τον διάδρομο 
προσγείωσης και απογεί-
ωσης των αεροσκαφών. 
Στον Αμυγδαλεώνα  στάθ-
μευαν αεροσκάφη τους και 
ειδική μονάδα στρατού. 
Τα προηγούμενα χρόνια 
υπερήλικες , κάτοικοι του 
Αμυγδαλεώνα, παιδιά τότε, 
μου είχαν πει ότι οι Βούλ-
γαροι τους υποχρέωναν να 
εργάζονται στα έργα εκεί-
να κατασκευής των εγκα-
ταστάσεων.

ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΚΑΤΟΧΗ

Μετά την κατοχή, το Αε-

ροδρόμιο γίνεται σημείο 
αναφοράς αλλά και μαχών 
στην διάρκεια της εμφύ-
λιας σύρραξης. Ο Εθνικός 
στρατός το ελέγχει και 
με χρήματα του σχεδίου 
Μάρσαλ το εξοπλίζει , το 
θωρακίζει αλλά και κα-
τασκευάζει τον διάδρομο 
προσγείωσης των αερο-
σκαφών. Τα λεγόμενα 
“πι- ες –πι” από σίδερο 
επιτρέπουν την ασφαλή 
προσγείωση και απογείω-
ση των αεροσκαφών  και 
τα  το 1948, ξεκίνησαν 
τα αεροπορικά δρομολό-
για από το Αεροδρόμιο 
του Αμυγδαλεώνα για την 
Αθήνα. Το αεροδρόμιο 
επανακατασκευάστηκε με 
χρήματα της αμερικανι-
κής βοήθειας το 1947 ως 
στρατιωτικό αεροδρόμιο.

Μετά το τέλος του Εμφύ-
λιου χρησιμοποιήθηκε και 
ως πολιτικό, εξυπηρετώ-
ντας την Καβάλα και την 
γύρω περιοχή, μέχρι τη 
δεκαετία του ΄ 80 όπου 
κατασκευάστηκε το αερο-
δρόμιο της Χρυσούπολης.
Ουσιαστικά η Αεροπορική 
ιστορία της Καβάλας όσο 
αφορά οργανωμένα δρο-
μολόγια με Αεροπλάνα και 
προορισμούς ξεκινά από 
το 1949, τότε,  δυο Αερο-
πορικές εταιρείες εκτελού-
σαν δρομολόγια προς και 
από την Καβάλα , από το 
Αεροδρόμιο του Αμυγδα-
λεώνα.

 Ήταν η εταιρεία «Ελληνι-
καί Αεροπορικαί Συγκοι-
νωνίαι Α.Ε.» και η «Τεχνικαί 
Αεροπορικαί Εκμεταλεύ-
σεις (ΤΑΕ)». Στην συνέχεια 
η “Ολυμπιακή” του Α. Ωνά-
ση εκτελεί δρομολόγια μέ-
χρι το 1981.  
Στο Αεροδρόμιο   του Αμυ-
γδαλεώνα είχαν κατά και-
ρούς, έδρα ο 11ος Λόχος 
Αεροπορίας Στρατού , μέ-
χρι το 1977 και μετά η 3η 
Διμοιρία του 23 Λ.Α.Σ. (με 
έδρα το ΣΕΔΕΣ) που υπο-
στήριζε την 11η Μεραρχία 
Πεζικού.

ΤΟ ΝΕΟ ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ

Στις  12 Οκτωβρίου 1981 
έχουμε την έναρξη λει-
τουργίας του Αεροδρομίου 
Χρυσουπόλεως , το Αε-
ροδρόμιο Καβάλας όπως 
αναφέρεται στους επίση-
μους χάρτες της Αεροπο-
ρίας.

Από την έναρξη της λει-
τουργίας του λειτούργησε 
σαν Αερολιμένας Εσωτε-
ρικών Συγκοινωνιών, μέχρι 

τις 16 Δεκεμβρίου 1987 
που εντάχθηκε στους Διε-
θνείς Αερολιμένες της χώ-
ρας. 

Το 1992 με υπουργική 
απόφαση καθορίστηκε 
η επίσημη ονομασία του 
σε Κρατικός Αερολιμένας 
Καβάλας “Μέγας Αλέξαν-
δρος”. Την ίδια χρονιά ξεκί-
νησαν εργασίες επέκτασης 
του κτιρίου του αεροσταθ-
μού, ενώ νέες εργασίες 
επέκτασης ξεκίνησαν το 
1998 .  Ο  αερολιμένας 
Καβάλας λειτουργεί ως 
ενιαίο αναβαθμισμένο σύ-
νολο παλαιών και νέων 
εγκαταστάσεων, περιέ-
χοντας όλα τα σύγχρονα 
μέσα για την εξυπηρέτηση 
των αεροπορικών εται-
ρειών και των επιβατών, 

από την αρχή του 2017 η 
fraport έχει αναλάβει την 
λειτουργία του Αεροδρο-
μίου .Στις φωτογραφίες 
εικόνες του Αεροδρομίου 
του Αμυγδαλεώνα από  
ψηλά (του Σάββα Μέγγα) . 
Ο Κ. Καραμανλής στο Αε-
ροδρόμιο δίπλα του μέλη 
του Λυκείου Ελληνίδων 
Καβάλας. Μικρό ιδιωτικό 
αεροσκάφος στον Αμυγδα-
λεώνα. Ο πύργος ελέγχου 
.. εγκαταλειμμένος πριν 
μερικά χρόνια .Κάρτα της 
“Ολυμπιακής” με την Κα-
βάλα.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Ο Υπουργός Εθνικής 
Αμύνης κ. Νικόλαος Πα-
ναγιωτόπουλος παρέ-
στη χθες, Κυριακή 17 
και σήμερα Δευτέρα 18 
Οκτωβρίου 2021 στις 
εορταστικές εκδηλώ-
σεις για την Επέτειο 
Απελευθερώσεως της 
Ελευθερουπόλεως, της 
περιοχής του Παγγαίου 
και της νήσου Θάσου.

Στις εορταστικές εκδη-
λώσεις της Θάσου, ο 
Υπουργός παρακολού-
θησε την επίσημη Δο-
ξολογία στον Ιερό Ναό 
Αγίου Νικολάου Λιμένος 
Θάσου, όπου εκφωνή-
θηκε και ο πανηγυρικός 
της ημέρας. Στη συνέχεια 
παρευρέθη στην Επιμνη-
μόσυνη Δέηση που τελέ-
στηκε στο Ηρώο Πεσό-
ντων Θάσου, κατέθεσε 
στεφάνι και παρακολού-
θησε την παρέλαση που 
π ρ αγ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ ε .

Ακολούθως ο κ. Πα-
ναγιωτόπουλος έκανε 
την ακόλουθη δήλωση:

«Με προσωπική αδη-
μονία βρέθηκα στο νησί 
της Θάσου, όπου σή-
μερα γιορτάζουμε 109 

χρόνια από την Απελευ-
θέρωσή της. Πριν από 
λίγο παρακολουθήσαμε 
μια μικρή αλλά πολλή 
όμορφη παρέλαση και 
καμαρώσαμε τα νειά-
τα της Θάσου, καθώς κι 
ένα τμήμα Εθνοφρου-
ρών που με αίσθημα τι-
μής και χαράς τίμησαν 
την Επέτειο και γιόρ-
τασαν παρελαύνοντας.

Πριν από 109 χρόνια 
λοιπόν, δύο Θωρηκτά 
και δύο Αντιτορπιλικά 
του Πολεμικού Ναυτι-
κού -που τότε κυριαρ-
χούσε στο Αιγαίο- κατέ-
πλευσαν στο νησί και το 
απελευθέρωσαν από τον 
Οθωμανικό Ζυγό χωρίς 
καμία αντίσταση, αλλά 
αντιθέτως μέσα σε κλίμα 
ενθουσιασμού από τους 
Έλληνες κατοίκους του. 
Ήταν η εποχή που το Πο-
λεμικό Ναυτικό κυριαρ-
χούσε και κατανικούσε 
κάθε επιβουλέα, κάθε 
εχθρό στην περιοχή. 
Ήταν η εποχή που Ελλά-
δα διαθέτοντας ηγεσία, 
φρόνημα και ισχυρές 
Ένοπλες Δυνάμεις ανα-
πτυσσόταν, απλωνό-

ταν, πολλαπλασίαζε τα 
εδάφη, την κυριαρχία 
και την επιρροή της.

Όπως και τότε έτσι και 
σήμερα ο Αγώνας παρα-
μένει πάνω στους ίδιους, 
βασικά, άξονες. Αφενός 
μία εντατική προσπάθεια 
έτσι ώστε η Ελλάδα να 
αυξήσει την επιρροή της, 
αυξάνοντας και εκτείνο-
ντας τις συμμαχίες της 
στην περιοχή κι αφετέ-
ρου ένας αδιάκοπος και 
εντατικός αγώνας για την 
ενίσχυση των Ενόπλων 
Δυνάμεων της χώρας 
με την αναβάθμιση των 
συστημάτων που ήδη 
είναι στη διάθεσή των, 
αλλά και την πρόκτηση 
καινούργιων, όπως τα 
αεροσκάφη και τα πλοία 
για τα οποία συμφωνή-
σαμε πρόσφατα. Όταν 
οι Ένοπλες Δυνάμεις της 
χώρας είναι δυνατές, 
τότε και η Ελλάδα είναι 
δυνατή διότι διαθέτει 
αποτρεπτική ισχύ. Αυτό 
το καταλαβαίνουν όλοι.

Εύχομαι χρόνια πολ-
λά στην πανέμορφη και 
αγαπημένη Θάσο, για 

την σημερινή μέρα που 
απολαύσαμε. Χρόνια 
πολλά στη Μακεδονία 
γιατί χθες γιορτάσαμε 
την επέτειο του Μακε-
δονικού Αγώνα και μια 
σημαντική λεπτομέρεια 
της Ιστορίας είναι ότι ο 
πρώτος προσωρινός Δι-
οικητής της Ελεύθερης 
Θάσου ήταν ο Κωνστα-
ντίνος Μελάς, αδερφός 
του Παύλου Μελά, του 
συμβόλου του Μακεδο-
νικού Αγώνα που με την 

θυσία του στη γη της Μα-
κεδονίας αφύπνισε και 
την υπόλοιπη Ελλάδα.

Χρόνια πολλά στη Θάσο.

Χρόνια πολ-
λά στη Μακεδονία.

Χρόνια πολ-
λά στην Ελλάδα».

Με την ευκαιρία των 
εορτασμών για την Απε-
λευθέρωση της Ελευ-

θερουπόλεως και της 
περιοχής του Παγγαί-
ου, ο Υπουργός Εθνικής 
Αμύνης παρακολούθη-
σε χθες τη Δοξολογία 
που τελέστηκε στον Ιερό 
Μητροπολιτικό Ναό του 
Αγίου Νικολάου στην 
Ελευθερούπολη. Επίσης 
παρέστη στην Επιμνημό-
συνη Δέηση και κατέθεσε 
στεφάνι στο Ηρώο του 
Δημοτικού Πάρκου στη 
μνήμη των ηρωϊκώς πε-
σόντων για την Πατρίδα.

Παρουσία ΥΕΘΑ οι Εορταστικές Εκδηλώσεις για την 
Απελευθέρωση Θάσου, Ελευθερουπόλεως Και Παγγαίου

Ημέρα μνήμης και τι-
μής η σημερινή. Τιμού-
με τα 109 χρόνια από 
την απελευθέρωση της 
Θάσου από τον οθω-
μανικό ζυγό. Τιμούμε 
τους ήρωες προγόνους 
μας που πολέμησαν με 

αυταπάρνηση, ηρωι-
σμό και θυσιάστηκαν 
για την πατρίδα για 
τα ιδανικά της ελευ-
θερίας. Είμαστε περή-
φανοι γι’ αυτούς και 
τους ευγνωμονούμε. 
Με παρακαταθήκη την 

προσφορά τους, οφεί-
λουμε να συμβάλουμε 
με κάθε τρόπο στη δι-
ατήρηση της ιστορικής 
μνήμης και στην προ-
άσπιση των αξιών και 
των ιδανικών που μας 

κληρονόμησαν.

Αντιπεριφερειάρχης Καβάλας  
Τιμούμε τα 109 χρόνια από την απελευθέρωση της Θάσου

Το νησί γιορτάζει 
την 109η επέτειο από 
την απελευθέρωσή 
του από τον οθω-
μανικό ζυγό-Κατά-
θεση στεφάνων και 
μαθητική παρέλαση

ΗΘάσος γιορτάζει τη 
Δευτέρα 18 Οκτω-
βρίου 2021 την 109 
επέτειο από την απε-
λευθέρωσή της από 
τον οθωμανικό ζυγό, 
με τη μέρα να θεωρεί-
ται ως αργία φέτος, 
ενώ θα πραγματοποι-

ηθεί και μαθητική πα-
ρέλαση αμέσως μετά 
την κατάθεση στε-
φάνων στον Λιμένα.

Συγκεκριμένα, κατό-
πιν πρότασης του Δή-
μου Θάσου και του 
Δημάρχου, Λευτέρη 
Κυριακίδη, σύμφω-
να με την υπ.αριθμ. 
272967/4710/11-10-
2021 απόφαση του 
Περιφερειάρχη ΑΜ-Θ, 
Χρήστου Μέτιου (ΦΕΚ 
4755/Β/14-10-2021), 
η 18η Οκτωβρίου, 
ημέρα απελευθέρω-

σης της Θάσου από 
τον οθωμανικό ζυγό, 
ορίστηκε ως ημέρα 
υποχρεωτικής αργίας 
για την Περιφερεια-
κή Ενότητα Θάσου.

Σχετικά ο Δήμαρ-
χος Θάσου, Λευτέρης 
Κυριακίδης δήλωσε: 
«Μια ακόμη εκκρεμό-
τητα ετών τακτοποιεί-
ται. Ευχαριστούμε τον 
Περιφερειάρχη ΑΜ-Θ 
για την άμεση αντα-
πόκριση στο αίτημα 
του Δήμου Θάσου».

Υποχρεωτική αργία για τη Θάσο η 18η Οκτωβρίου
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Συνάντηση με τον ανε-
ξάρτητο περιφερειακό 
σύμβουλο Ξάνθης κ. 
Μιχάλη Αμοιρίδη είχε ο 
Περιφερειάρχης Ανατο-
λικής Μακεδονίας και 
Θράκης κ. Χρήστος 
Μέτιος στο γραφείο 
του στην Κομοτηνή. 
Στη συνάντηση συζητή-

θηκαν θέματα της Ξάν-
θης και ευρύτερα της 
Περιφέρειας και κοινή 
υπήρξε η διαπίστω-
ση για τη σημασία της 
συνεργασίας και της 
συνεννόησης για την 
αντιμετώπιση των ζη-
τημάτων της περιοχής. 
Οι κύριοι Μέτιος και 

Αμοιρίδης συμφώνη-
σαν να έχουν επικοινω-
νία και συνεργασία για 
όλα τα θέματα, χωρίς 
ωστόσο ο κ. Αμοιρίδης 
να αναλάβει συγκεκρι-
μένο ρόλο στη Διοίκη-
ση της Περιφέρειας.

Συνεργασία Μέτιου – Αμοιρίδη για ζητήματα Ξάνθης και 
Περιφέρειας ΑΜΘ

Η Βουλευτής Β’ Αθή-
νας  & Αν. Τομεάρχης 
Κοινωνικής Πρόνοιας 
ΣΥΡΙΖΑ Προοδευτι-
κή Συμμαχία, Θεανώ 
Φωτίου επισκέφτηκε 
την Καβάλα, με σκο-
πό να συνομιλήσει με 
φορείς και ανθρώπους 
του τομέα Κοινωνικής 
Πρόνοιας, για τα προ-
βλήματα που αντιμε-
τωπίζει η περιοχή και 
η χώρα γενικότερα, 
καθώς και να τους 
ενημερώσει για τις θέ-
σεις του ΣΥΡΙΖΑ Προ-
οδευτική Συμμαχία. Η 
κ. Φωτίου, αφού επι-
σκέφτηκε στο Κέντρο 
Κοινότητας Δήμου Κα-
βάλας και το Κέντρο 
Πρόνοιας Α.Μ.Θ συ-
ναντήθηκε με το Δή-
μαρχο Καβάλας κ. Θ. 
Μουριάδη.

Καβάλα
Η πρώην υφυπουργός Εργασίας Θεανώ Φωτίου στην Καβάλα

Μετά από συνάντηση 
εργασίας, που ειχε ο 
Βουλευτής Ροδόπης 
Ευριπίδης Στυλιανίδης 
με τους εργαζόμενους 
στα τελωνεία Κομοτη-
νής, Ξάνθης, Δράμας 
και Έβρου καθώς και 
με επιχειρήσεις της πε-
ριοχής προχώρησε σε 
παρέμβαση προς την 
ηγεσία του Υπουργείου 
Οικονομικών και την 
ΑΑΔΕ ζητώντας τεκ-
μηριωμένα την ανα-
βάθμιση των εν λόγω 
τελωνείων. Κατήγγειλε 
ως άδικη και ακατανό-
ητη την απόφαση της 
προηγούμενης Κυβέρ-
νησης του ΣΥΡΙΖΑ να 
υποβαθμίσει τα τελω-
νεία της περιοχής σε 

Β&#39; τάξη, την ώρα 
μάλιστα που προστά-
τευσε άλλα
τελωνεία μικρότερης 
σημασίας. Διεκδίκη-
σε τεκμηριωμένα την 
εκ νέου αναβάθμισή 
τους επισημαίνοντας 
ότι κάτι τέτοιο στην 
περιφέρεια της χώρας 
με τις περισσότερες 
συνοριακές εισόδους 
θα περιορίσει το παρε-
μπόριο, θα προστατεύ-
σει αποτελεσματικότε-
ρα τους καταναλωτές, 
θα διευκολύνει τις 
εξαγωγικές επιχειρή-
σεις, θα επιτύχει καλύ-
τερα οικονομικά απο-
τελέσματα για το
Κράτος και θα δη-
μιουργήσει τις προ-

ϋποθέσεις για την 
προσέλκυση και εγκα-
τάσταση στην περιοχή 
νέων προσοντούχων 
υπαλλήλων με τις οι-
κογένειες τους, ενισχύ-
οντας δημογραφικά 
την Ανατολική Μακε-
δονία και Θράκη.  Την 
επιστολή του ο Ευριπί-
δης Στυλιανίδης απηύ-
θυνε στον Υπουργό 
Οικονομικών κ. Χρή-
στο Σταϊκούρα, στον 
αρμόδιο Υφυπουργό κ. 
Βεσυρόπουλο καθώς 
και Διοικητή της ΑΑΔΕ 
κ. Πιτσιλή, ξεκαθαρί-
ζοντας ότι θα επιμείνει 
στο θέμα αυτό μέχρι 
να δρομολογηθούν 
θετικές εξελίξεις.

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

Στυλιανίδης
Διεκδικούμε την αναβάθμιση των τελωνείων της Περιφέρειας ΑΜΘ
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Στο μικροσκόπιο της εφορίας οι καταθέσεις του 2015!

Με ένα «σκανάρισμα» 
στο ύψος των κατα-
θέσεων των φορολο-
γούμενων όπως αυτές 
διαμορφωνόταν το 
2015 η Ανεξάρτητη 
Αρχή Εσόδων (ΑΑΔΕ) 
επιχειρεί να εντοπίσει 
πληρωμές, αγορές, με-
ταβιβάσεις χρημάτων, 
οι άλλες συναλλαγές 
που δεν συνάδουν με 
δηλωθέντα εισοδήμα-
τα τους.

Συγκρίνονται δηλαδή οι 
τραπεζικές καταθέσεις με 
τις δηλώσεις εισοδήμα-
τος, ΕΝΦΙΑ, ΦΠΑ, όπως 
επίσης εάν οι καταθέσεις 
αυτές αυξήθηκαν από 

κάποια είσπραξη που δεν 
έχει φορολογηθεί (πχ 
αναδρομικά μισθωτών 
ή συνταξιούχων, ενοίκια 
AirBnB κ.λπ)

Στόχος είναι να εξετα-
στούν όλες οι υποθέ-
σεις πους θα παραγρα-
φούν στις 31/12/2021 
και πλέον η εφορία δεν 
θα μπορεί να τους κα-
ταλογίσεις φόρους και 
πρόστιμα σε περίπτωση 
φοροδιαφυγής. Η κινη-
τοποίηση έρχεται λόγω 
της απόφασης του ΣτΕ 
σύμφωνα με την οποία 
το δημόσιο χάνει το δι-
καίωμα επιβολής φόρων 
και προστίμων σε περί-
πτωση που εντός του 
προβλεπόμενου από τη 
νομοθεσία χρονικού δια-
στήματος για την παρα-
γραφή δεν κοινοποιήσει 
στο φορολογούμενο τη 
καταλογιστική πράξη. 
Με βάση την απόφαση 
αυτή οι υποθέσεις του 
2014 και πίσω, έχουν 
παραγραφεί, λόγω της 
πενταετίας.

Οι έλεγχοι στις τραπεζι-
κές καταθέσεις γίνονται 
με το «Ειδικό Λογισμικό 

Ελέγχου Προσαύξησης 
Περιουσίας», το οποίο 
χρησιμοποιείται από τον 
Μάιο του 2017 για τον 
προσδιορισμό της συνο-
λικής καθαρής ατομικής/
οικογενειακής τραπεζι-
κής περιουσίας για κάθε 
ΑΦΜ και τη σύγκρισή 
της με τα δηλωθέντα 
ατομικά/οικογενειακά ει-
σοδήματα κατ’ έτος, έτσι 
ώστε εξάγεται εκτίμηση 
αποκρυβείσας ή μη φο-
ρολογητέας ύλης.

Μέσω αυτοματοποιη-
μένων λογιστικών αλ-
γορίθμων, το σύστημα 
μπορεί να συσχετίζει τα 
στοιχεία των πρωτογε-
νών καταθέσεων με τα 
δηλωθέντα εισοδήμα-
τα μέσα σε λίγη ώρα, 
οδηγώντας σε κάποιες 
πρώτες ενδείξεις πιθα-
νής φοροδιαφυγής, που 
αποτελούν το έναυσμα 
για τον ενδελεχή φορο-
λογικό έλεγχο. Επιπλέον, 
οι ελεγκτές ζητούν και 
λαμβάνουν πρόσθετα 
στοιχεία, από το «Σύστη-
μα Μητρώων Τραπεζι-
κών Λογαριασμών και 
Λογαριασμών Πληρω-
μών», που αφορούν στις 

κινήσεις των τραπεζικών 
λογαριασμών του ελεγ-
χόμενου.

Τα στοιχεία που αντλού-
νται συγκρίνονται με τα 
εισοδήματα που έχει δη-
λώσει ο φορολογούμε-
νος για τα συγκεκριμένα 
έτη. Όπου διαπιστωθεί 
ότι οι καταθέσεις είναι 
περισσότερες από τα 
δηλωθέντα εισοδήματα, 
η Εφορία προχωρεί στη 
βεβαίωση φόρου εισο-
δήματος, εισφοράς αλ-
ληλεγγύης, προστίμων 
και προσαυξήσεων και 
κοινοποιεί στον φορο-
λογούμενο την Πράξη 
Προσδιορισμού Φόρου. 
Ο υπόχρεος, μπορεί να 
αμφισβητήσει τις δια-
πιστώσεις της Εφορίας, 
προσκομίζοντας τα απα-
ραίτητα δικαιολογητικά, 
στη ΔΟΥ ή στο Ελεγκτικό 
Κέντρο. Εάν δεν πείσει 
του ελεγκτές, τότε μπο-
ρεί να προσφύγει στη 
Διεύθυνση Επίλυσης Δι-
αφορών της ΑΑΔΕ ή στα 
φορολογικά δικαστήρια.

Ειδικότερα, οι υποθέσεις 
που τίθενται στο επίκε-
ντρο των φορολογικών 

ελέγχων των ελεγκτικών 
υπηρεσιών της ΑΑΔΕ εί-
ναι οι εξής:

Υποθέσεις φορολογου-
μένων που δεν δήλωσαν 
ή δήλωσαν ανακριβώς 
αναδρομικά ποσά απο-
δοχών τα οποία εισέπρα-
ξαν μέσα στο 2015 αλλά 
αφορούν παλαιότερα 
έτη.

Υποθέσεις επιχειρήσε-
ων που δήλωσαν ψευδή 
στοιχεία για τα ακαθάρι-
στα έσοδα ή τις δαπάνες 
κατά τη διαχειριστική πε-
ρίοδο του 2015.
Υποθέσεις φορολογί-
ας εισοδήματος για τη 
χρήση του 2012, για τις 
οποίες υποβλήθηκαν αρ-
χικές εκπρόθεσμες δη-
λώσεις εντός του 2018. 

Για τις υποθέσεις αυτές η 
αρχική 5ετής προθεσμία 
παραγραφής, η οποία 
έληγε κανονικά στις 31-
12-2018 (5 χρόνια από 
τη λήξη του έτους 2013 
στο οποίο έπρεπε να 
είχε υποβληθεί η αρχική 
εμπρόθεσμη δήλωση), 
παρατάθηκε για 3 ακόμη 
χρόνια, μέχρι τις 31-12-

2021, επειδή οι αρχικές 
δηλώσεις υποβλήθηκαν 
στο τελευταίο έτος της 
κανονικής 5ετούς περιό-
δου παραγραφής.

Υποθέσεις φορολογίας 
εισοδήματος και ΦΠΑ 
για τη χρήση του έτους 
2010 για τις οποίες μετά 
τη λήξη της κανονικής 
5ετούς περιόδου παρα-
γραφής, δηλαδή μετά 
την 31η-12-2016, πε-
ριήλθαν σε γνώση των 
αρμοδίων φορολογικών 
αρχών «συμπληρωματι-
κά στοιχεία» για απόκρυ-
ψη φορολογητέας ύλης
Υποθέσεις φορολογίας 
εισοδήματος που αφο-
ρούν τη χρήση του έτους 
2005, για τις οποίες δεν 
είχε υποβληθεί ποτέ η οι-
κεία δήλωση. 
Για τις υποθέσεις αυτές 
προβλέπεται 15ετής πε-
ρίοδος παραγραφής, η 
οποία άρχισε να «τρέ-
χει» αμέσως μετά το 
τέλος του έτους εντός 
του οποίου έπρεπε να 
υποβληθούν οι αρχικές 
εμπρόθεσμες δηλώσεις, 
δηλαδή από την 1η-1-
2007 και λήγει στις 31-
12-2021.

Η Energean βρίσκεται 
στη δυσάρεστη θέση να 
ενημερώσει την τοπι-
κή κοινωνία της Καβά-
λας ότι την Πέμπτη 21 
Οκτωβρίου, μέλη του 
Σωματείου εργαζομένων 
παραβίασαν την εγκατά-
σταση φυσικού αερίου 
της εταιρείας και παρε-
νέβησαν στη λειτουργία 
της βάνας που ρυθμίζει 
τη ροή φυσικού αερί-

ου προς τις πετρελαϊκές 
εγκαταστάσεις.

Η παρέμβαση στελεχών 
της εταιρείας είχε ως 
αποτέλεσμα να αποκα-
τασταθεί η σωστή λει-
τουργία της εγκατάστα-
σης φυσικού αερίου που 
βρίσκεται εκτός του χώ-
ρου του εργοστασίου, Τα 
μέλη του Σωματείου πα-
ραβίασαν σαφείς εντο-

λές της διοίκησης και 
των κανόνων λειτουργί-
ας και έθεσαν σε κίνδυνο 
την ασφάλεια των εργα-
ζομένων και του συγκρο-
τήματος του Πρίνου.

Για το περιστατικό, το 
οποίο έλαβε χώρα μό-
λις δύο ημέρες μετά την 
απομάκρυνση, λόγω θε-
μελίωσης δικαιώματος 
συνταξιοδότησης, των 

πρώην εχόντων την ευ-
θύνη για τη λειτουργία 
του συγκροτήματος στε-
λεχών Βαγγέλη Παππά 
και Κώστα Ιωαννίδη, 
έχουν δρομολογηθεί 
όλες οι απαιτούμενες 
νόμιμες ενέργειες από 
πλευράς της διοίκησης 
της εταιρείας.

Η Energean δηλώνει και 
πάλι το προφανές: δεν 

είναι δυνατό να παραβι-
άζονται οι εντολές της 
διοίκησης και οι κανόνες 
λειτουργίας των εγκα-
ταστάσεων, ούτε φυσικά 
να παρεμποδίζεται από 
το Σωματείο των εργα-
ζομένων η είσοδος στις 
εγκαταστάσεις της διοι-
κητικής ομάδας που φέ-
ρει και την ευθύνη για τη 
λειτουργία τους.

Μέχρι να αποκατασταθεί 
η ομαλότητα, η νομιμό-
τητα και η ασφάλεια στις 
εγκαταστάσεις, η εντολή 
της διοίκησης είναι να 
παραμείνουν αυτές εκτός 
λειτουργίας. Αντάρτικα 
δεν χωρούν σε οποιαδή-
ποτε επιχείρηση της χώ-
ρας, πόσο μάλλον σε ένα 
βιομηχανικό συγκρότημα 
υψίστης ασφαλείας.

ENERGEAN
Μέλη του Σωματείου παραβίασαν την εγκατάσταση φυσικού αερίου, θέτοντας σε κίνδυνο την ασφάλεια των εργαζομένων



ΣΗΜΑΔΙΑΚΌΣ
Ο Καποδίστριας συνήθιζε να λέει ότι οι ‘επιτροπές’ και η ΄προσωρινότητα’ καταστρέφουν την Ελ-
λάδα.  Για τους πολιτικούς έλεγε ότι είναι καλοί μόνο για να μουτζουρώνουν  τα χαρτιά. Ωστόσο 
του είπαν κάποιοι πως οι περισσότεροι από αυτούς που τον περιτριγυρίζουν είναι ανίκανοι και 
επιδιώκουν μόνο αξιώματα.

‘’Δε πειράζει ’’απάντησε ‘’από το χώμα που έχουμε θα φτιάξουμε τα τσουκάλια μας΄’

Και απευθυνόμενος στους ίδιους αναφώνησε:

‘’Α! Πόσα πλούτη έχει η Ελλάδα μας’’

Έκπληκτοι αυτοί τον ρώτησαν ‘’που είναι;’’

‘’Στα σπλάχνα της γης μας είναι’’ απάντησε.

Βρισκόμαστε στα τέλη 
Οκτώβρη μιας δύσκολης  
χρονιάς ακόμα και στο το-

μέα της εκπαίδευσης. Οι μαθη-
τές μόλις εγκλιματίστηκαν στα 
σχολικά δρώμενα, ακολουθούν 
σταθερά προγράμματα, επέλε-
ξαν εξωσχολικές δραστηριότη-
τες και καλούνται να ακολου-
θήσουν τις υποχρεώσεις και τις 
επιλογές τους με επιτυχία.

 Πως θα οδηγήσουμε 
ένα μαθητή να καταφέρει να 
μελετά σωστά και αποτελεσμα-
τικά;
 Αρχικά να αποσαφη-
νίσουμε ότι το ουσιαστικό διά-
βασμα διαφέρει κατα πολύ απο 
μία απλή εικόνα ενός παιδιού 
να μελετά στο γραφείο του, δί-
πλα σε ένα βουνό βιβλίων. Οι 
ατελείωτες ώρες μελέτης ενός 
μαθήματος, δεν αποδεικνύουν 
οτι ο μαθητής διαβάζει ουσια-
στικά και αποδοτικά. Έχει πα-
ρατηρηθεί οτι πολλές είναι οι 
περιπτώσεις τέτοιων παιδιών 
που μαθαίνουν τη γνώση επι-
φανειακά και δεν μπορούν να 
κάνουν αναδρομή σε αυτήν την 
επόμενη φορά που θα χρεια-
στεί να την επικαλεστούν. Άρα, 
συνειδητοποιούμε οτι πολλά 
παιδιά δεν αντιλαμβάνονται την 
ουσία του διαβάσματος και δεν 
κατακτούν τη γνώση είτε γιατί 
διαβάζουν μεν αλλα με λάθος 
κουλτούρα και οι αποδόσεις 
τους τους απογοητεύουν, είτε 
γιατί δεν διαβάζουν επειδή δεν 
βρίσκουν νόημα σε αυτό.

 Είτε ως γονείς, είτε ως 
εκπαιδευτικοί, οφείλουμε να 
μάθουμε στο παιδί να μαθαίνει 
με τον τρόπο που του ταιριάζει, 
να του εξηγήσουμε το λόγο που 
πρέπει να το κάνει, να σεβόμα-
στε τις δυσκολίες και την ιδιο-
συγκρασία του και να είμαστε 
ευρηματικοί σε τεχνικές ανακά-
λυψης των δεξιοτήτων του.
 Υπάρχουν όμως τεχνι-
κές που μπορούν να βοηθήσουν 
τα παιδιά να διαβάζουν σωστά 
και αποδοτικά;

 Φυσικα και υπάρχουν 
και εφαρμόζονται απλά και εύ-
κολα! Τα βασικά βήματα είναι τα 
παρακάτω:
 * Δημιουργία στόχων

Κανένα παιδί δεν έχει όρεξη για 
διάβασμα αν δε θεωρήσει ότι 
κάτι έχει να κερδίσει από αυτό. 
Ο επαγγελματικός προσανατο-
λισμός, ερεθίσματα για προσω-
πικές ανησυχίες, παρότρυνση 
για αυτοβελτίωση είναι μόνο 
μερικά από αυτά που θα μπο-
ρούσαν να συμβάλλουν στην 
ενεργοποίηση ενός παιδιού να 
ασχοληθεί με τη μελέτη του.
        * Αναγνώριση αδυναμιών

Είναι σημαντικό οι μαθητές να 
αναλογιστούν τις αδυναμίες με-
λέτης τους και να αναλογιστούν 
με τη βοήθεια καθηγητών ή των 
οικείων τους τρόπους που μπο-
ρούν να τις διαχειριστούν ώστε 
να έχουν το βέλτιστο αποτέλε-
σμα
 * Προγραμμα μελέτης

 Είναι ιδιαίτερα σημα-
ντικό ένα παιδί να κάνει ένα 
δικό του προσωπικό εβδομα-
διαίο πρόγραμμα μελέτης ανά-
λογα με τα μαθήματά του στο 
σχολείο όπως και τα φροντι-
στηριακά του. Έτσι, του δίνε-
ται η δυνατότητα να ελέγξουν 
τη καθημερινότητά τους και να 
συνειδητοποιήσουν τις καθημε-
ρινές τους ευθύνες ουτως ώστε 
να μπορέσουν να είναι συνεπείς 

στις υποχρεώσεις τους.
 * Τροποποίση προγράμ-
ματος ανάλογα με τις ανάγκες

Φυσικά είναι επιτακτική η ανά-
γκη τροποποίησης ενός προ-
γράμματος μελέτης όταν έχουμε 
διακοπές ή όταν είναι μια περί-
οδος πολλών διαγωνισμάτων 
οπου η καθημερινότητα είναι 
πιο πιεσμένη.

Καλή επιτυχία!

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Ν.Κ. ρωτάει: ‘Ο 
γιός μου απεχθάνεται το διάβα-
σμα και είναι ακόμα γυμνάσιο! 
Θεωρεί οτι δεν του προσφέρει 
τίποτα και τσακωνόμαστε συνε-
χώς. Το σχολείο είναι μια αγγα-
ρεία για αυτόν και η ενασχόλησή 
του στο σπίτι με τα μαθήματά του 
είναι μηδαμινή. Τί θα μπορούσα 
να κάνω;’

Αγαπητή Κυρία, 

 Στους περισσότερους 
ανήλικους είτε ενήλικους δεν 
αρέσει να ασχολούνται με πράγ-
ματα που δεν καταλαβαίνουν. 
Συγκεκριμένα, το παιδί δεν πρό-
κειται να ασχοληθεί με το διά-
βασμα αν δεν συνειδητοποιήσει 
το λόγο που πρέπει να το κάνει. 

 Βασικός στόχος μας 
λοιπόν είναι να πείσουμε το 
παιδί να διαβάσει για να καλυ-
τερεύσει τον εαυτό του και όχι 
για να ικανοποιήσει τους γονείς 
και καθηγητές του για να απο-
φύγουμε την αντιδραστική αυτή 
συμπεριφορά. 

 Η διαδικασία αυτή 
απαιτεί υπομονή, ενασχόληση, 
συζήτηση. Πρέπει να γίνει εμ-
βάθυνση στη ψυχοσύνθεση του 
παιδιού, να ανακαλύψουμε τι το 
εκφράζει, να το στοχοθετήσου-
με, ωστε απο μόνο του να κα-
ταλάβει οτι το διάβασμα είναι η 
πιο εύκολη, τελικά, μέθοδος να 
πετύχει τα δικά του ‘ΘΕΛΩ΄.

ΙΣΌΚΡΑΤΗΣ
Μια μέρα παρουσιάστηκε στον περίφημο ρήτορα ένας επιπόλαιος 
και φλύαρος νέος, ο οποίος ήθελε να γίνει μαθητής του.

Ο Ισοκράτης έμεινε για λίγο σκεπτικός και στη συνέχεια ζήτησε 
από τον νέο διπλή αμοιβή.

Ο νέος παραξενεύτηκε και ζήτησε το λόγο.

Ο ρήτορας απάντησε:

‘Τον ένα μισθό τον ζητώ για να σου μάθω να μιλάς και τον άλλο 
για να μάθεις να σωπαίνεις’

25.10.1844 Ιδρύεται το μεγάλο Αθηναϊκό ξενοδοχείο 
‘’Μεγάλη Βρετανία’’.

26.10.1912 Ο Ελληνικός στρατός ελευθερώνει την 
Θες/κη. Όλη η Τουρκική φρουρά 26000 ανδρών υπο 
τον ‘’φιλέλληνα’’ Χασάν Ταξίν πασά παραδίδεται. Ο 
πασάς για να αποφύγει την οργή του σουλτάνου κα-
τέφυγε στη Γαλλία. Ο γιος του Κενάν Μεσαρέ φιλοτέ-
χνησε σπουδαίους πίνακες του γεγονότος αυτού.

info@enachannel.gr10 ΑΝΑΛΥΤΗΣΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΑ - ΠΑΙΔΑΓΩΓΙΚΑ

‣ Διαβάσαμε και αυτά....

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

‘’…	πολλά	παι-
διά	 δεν	 αντι-
λαμβάνονται	
την	ουσία	του	
διαβάσματος	
…’’

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΙΚΗ ΜΕΛΕΤΗ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας
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Θα στηρίξουμε τους 
πολίτες έναντι της 
πρωτοφανούς και πα-
γκόσμιας ενεργειακής 
κρίσης, τονίζει στην 
«Κ» ο Κώστας Σκρέκας

Μπροστά σε ένα τόσο 
μεγάλο κοινό ευρωπαϊκό 
πρόβλημα, με το κόστος 
της ενεργειακής κρίσης 
να εκτιμάται ότι θα ξεπε-
ράσει τα 100 δισ. ευρώ, 
δεν μπορεί η κυβέρνηση 
της εκάστοτε χώρας να 
αναλάβει αποκλειστικά 
μόνη της την αντιμετώ-
πισή της. Επομένως, θα 
πρέπει να υπάρξει έγκαι-
ρα μια κοινή ευρωπαϊκή 
απάντηση στην κρίση, και 
για όσο αυτή διαρκέσει, 
τονίζει στην «Κ» ο υπουρ-
γός Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας Κώστας Σκρέ-
κας. Φωτ. ΙΝΤΙΜΕ

Χρύσα Λιάγγου
18.10.2021 • 08:40

Γραμμή «ενεργειακής αλ-
ληλεγγύης», στην οποία 
θα μπορούν να απευθύ-
νονται πολίτες για την 
άμεση επανασύνδεση 
του ρεύματος προκειμέ-
νου να μπορούν να θερ-
μανθούν τον χειμώνα θα 
θέσει σε εφαρμογή το 
αμέσως επόμενο διάστη-
μα η κυβέρνηση για τη 
στήριξη των ευάλωτων 
κοινωνικών ομάδων. Το 
κόστος προμήθειας και 
επανασύνδεσης ρεύμα-
τος για τη συγκεκριμένη 
κατηγορία καταναλω-
τών, όπως αποκαλύπτει 
σε συνέντευξή του στην 
«Κ» ο υπουργός Περι-
βάλλοντος και Ενέργει-
ας Κώστας Σκρέκας, θα 
ανέλθει σε 40 εκατ. ευρώ 
και θα καλυφθεί από το 
Ταμείο Ενεργειακής Με-
τάβασης που συστάθη-

κε μόλις πρόσφατα, στο 
πλαίσιο των κυβερνητι-
κών μέτρων κοινωνικής 
πολιτικής για την ανα-
χαίτιση των αυξήσεων 
στα ενεργειακά προϊό-
ντα. «Ως κυβέρνηση εί-
μαστε και θα συνεχίσου-
με να είμαστε παρόντες, 
όταν και όσο χρειάζεται, 
για να προστατεύσουμε 
όλους τους συμπολίτες 
μας και τα νοικοκυριά και 
από αυτή την παγκόσμια 
κρίση», τονίζει ο κ. Σκρέ-
κας, αναγνωρίζοντας 
ότι οποιαδήποτε εκτίμη-
ση επιχειρηθεί αυτήν τη 
στιγμή για τη διάρκεια, 
αλλά και την ένταση της 
πρωτόγνωρης ενεργει-
ακής κρίσης, είναι ιδιαι-
τέρως επισφαλής, ενώ 
εκφράζει την ανησυχία 
του για ενδεχόμενη κλι-
μάκωση. Ο ίδιος εκτιμά 
πως το μέγεθος της κρί-
σης είναι τέτοιο που δεν 
μπορεί η κυβέρνηση της 
εκάστοτε χώρας να ανα-
λάβει αποκλειστικά μόνη 
της την αντιμετώπισή 
της και γι’ αυτό και «θα 
πρέπει να υπάρξει έγκαι-
ρα μια κοινή ευρωπαϊκή 
απάντηση», λογική που 
εκφράστηκε και με την 
κατάθεση σχετικής πρό-
τασης από την Ελλάδα 
στα αρμόδια ευρωπαϊκά 
όργανα. Ο κ. Σκρέκας 
δεν αμφισβητεί τη στρα-
τηγική της ενεργειακής 
μετάβασης, αντιθέτως 
θεωρεί ότι είναι μονό-
δρομος. Επίσης θεωρεί 
ότι στη σωστή κατεύθυν-
ση είναι η εθνική στρατη-
γική της σταδιακής από-
συρσης των λιγνιτικών 
μονάδων, η οποία όμως 
σημειώνει ότι «προα-
παιτεί την εγκατάσταση 
νέων και σύγχρονων 
εργοστασίων φυσικού 
αερίου, που εκπέμπουν 

έως και 1/3 λιγότερες 
εκπομπές διοξειδίου του 
άνθρακα στην ατμόσφαι-
ρα από ένα λιγνιτικό ερ-
γοστάσιο». Ανακοινώνει, 
τέλος, αύξηση του ανώ-
τατου ορίου επιλέξιμου 
προϋπολογισμού και των 
μέγιστων τιμών κόστους 
ανά υλικό στο νέο «Εξοι-
κονομώ» ως απάντηση 
στις ανατιμήσεις των 
πρώτων υλών.
 
– Είναι η ενεργειακή κρί-
ση που διανύουμε ένα 
προσωρινό φαινόμενο, 
όπως εκτιμά η Ε.Ε.; Πόσο 
βαθιά στο 2022 θα πάμε 
με αυτά τα επίπεδα τι-
μών φυσικού αερίου και 
ηλεκτρικού ρεύματος;

– Οποιαδήποτε εκτίμη-
ση επιχειρηθεί, αυτήν τη 
στιγμή, για τη διάρκεια 
αλλά και την ένταση της 
πρωτόγνωρης διεθνούς 
ενεργειακής κρίσης είναι 
ιδιαιτέρως επισφαλής. Η 
ενδεχόμενη περαιτέρω 
κλιμάκωσή της, ωστό-
σο, εάν επαληθευτούν οι 
δυσοίωνες προβλέψεις 
για έναν δριμύ χειμώνα, 
αποτελεί τη μεγαλύτερη 
ανησυχία σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο. Για τον λόγο 
αυτόν, αναλάβαμε την 
ευρωπαϊκή πρωτοβουλία 
τονίζοντας, με τον πλέ-
ον εμφατικό τρόπο, την 
ανάγκη να δημιουργη-
θεί άμεσα ένας μόνιμος 
ευρωπαϊκός μηχανισμός 
απόσβεσης των δια-
κυμάνσεων των τιμών 
ενέργειας, για να μπορέ-
σουμε να ελαφρύνουμε 
από αυτό το σημαντικό 
και αυξανόμενο βάρος 
όλους τους καταναλω-
τές και κυρίως εκείνους 
που το έχουν πραγματι-
κά ανάγκη. Εμείς, ως κυ-
βέρνηση, είμαστε και θα 

συνεχίσουμε να είμαστε 
παρόντες, όταν και όσο 
χρειάζεται, για να προ-
στατεύσουμε όλους τους 
συμπολίτες μας και τα 
νοικοκυριά και από αυ-
τήν την παγκόσμια κρίση.
 
– Ενα ερώτημα που τίθε-
ται είναι το κατά πόσον 
μπορεί να αντιμετωπιστεί 
η τρέχουσα αυτή κρίση 
χωρίς κοινή ευρωπαϊκή 
αντίδραση.

– Η παρούσα, οξεία 
ενεργειακή κρίση ανα-
δεικνύει μια νέα πρό-
κληση, όχι μόνο για την 
Ελλάδα, αλλά για όλα 
τα κράτη-μέλη της Ευ-
ρωπαϊκής Ενωσης. Μια 
μεγάλη πρόκληση στην 
οποία ανταποκριθήκαμε 
άμεσα, αποδεικνύοντας 
έμπρακτα και για ακόμη 
μία φορά ότι διαθέτουμε 
γρήγορα αντανακλαστι-
κά και αποτελεσματικό-
τητα. Ημασταν από τις 
πρώτες χώρες της Ε.Ε. 
που λάβαμε στοχευμέ-
να μέτρα στήριξης όλων 
των νοικοκυριών. Στη 
ΔΕΘ, ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης 
ανακοίνωσε μια ισχυρή 
δέσμη μέτρων, καθώς 
και τη σύσταση του ει-
δικού Ταμείου Ενερ-
γειακής Μετάβασης, 
προκειμένου να είμαστε 
προετοιμασμένοι απένα-
ντι σε έκτακτες διεθνείς 
συνθήκες όπως αυτή 
που βιώνουμε σήμερα. 
Εξαιτίας της κλιμάκωσης 
της κρίσης, πριν από λί-
γες ημέρες, ισχυροποιή-
σαμε ακόμη περισσότερο 
το πλέγμα αυτών των 
παρεμβάσεων, διπλασιά-
ζοντας την κρατική επι-
δότηση σε όλους τους 
λογαριασμούς ρεύματος 
στη χαμηλή τάση, αλλά 
και το επίδομα θέρμαν-
σης. Μέτρα που ανέρχο-
νται στα 500 εκατ. ευρώ, 
τα οποία είναι απαραίτη-
τα για να διατηρήσουμε 
την κοινωνική συνοχή.

Ωστόσο, μπροστά σε ένα 
τόσο μεγάλο κοινό ευ-
ρωπαϊκό πρόβλημα, με 
το κόστος της ενεργεια-
κής κρίσης να εκτιμάται 
ότι θα ξεπεράσει τα 100 
δισ. ευρώ, δεν μπορεί η 
κυβέρνηση της εκάστο-
τε χώρας να αναλάβει 
αποκλειστικά μόνη της 
την αντιμετώπισή της. 
Επομένως, θα πρέπει να 
υπάρξει έγκαιρα μια κοι-
νή ευρωπαϊκή απάντηση 
στην κρίση, και για όσο 

αυτή διαρκέσει, προκει-
μένου να μην επιτρέ-
ψουμε να επωμιστούν οι 
καταναλωτές τις επιπτώ-
σεις από το ανεξέλεγκτο 
ράλι των τιμών ενέργει-
ας. Η εργαλειοθήκη που 
πρόσφατα ανακοινώθη-
κε από την Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή περιγράφει 
μέτρα που εμείς έχου-
με ήδη εφαρμόσει σχε-
δόν στο σύνολό τους. 
Χρειάζεται η Ευρώπη, 
σε κεντρικό επίπεδο, να 
απαντήσει στο πρόβλη-
μα με έξυπνες και άμε-
σες λύσης στήριξης. Γι’ 
αυτόν τον λόγο εμείς 
ως ελληνική κυβέρνηση 
προτείναμε την αξιοποί-
ηση εσόδων από ρύπους, 
ώστε να δημιουργηθεί 
ένας άμεσος μηχανισμός 
εξομάλυνσης των υπέ-
ρογκων αυξήσεων για τη 
στήριξη των ευάλωτων 
νοικοκυριών.
 
– Δείξατε πράγματι 
αντανακλαστικά και έχε-
τε λάβει μέτρα ελάφρυν-
σης των νοικοκυριών. Ο 
χειμώνας είναι μπροστά, 
ωστόσο, και οι κατανα-
λωτές φαίνεται ότι θα 
υποστούν μεγάλες πι-
έσεις, ιδίως τα χαμηλά 
εισοδήματα. Μήπως θα 
έπρεπε να δείτε και πιο 
στοχευμένα μέτρα γι’ 
αυτή την κατηγορία;  

– Εκτός από την κρατική 
επιδότηση των λογαρια-
σμών ρεύματος, ύψους 
18 ευρώ/μήνα για κατα-
νάλωση έως 300 kWh/
μήνα, που έχουμε μέχρι 
σήμερα ανακοινώσει για 
το σύνολο των νοικοκυ-
ριών, ανεξαρτήτως πα-
ρόχου ηλεκτρικής ενέρ-
γειας, και 24 ευρώ/μήνα 
για τους δικαιούχους 
κοινωνικού τιμολογίου, 
προχωράμε και σε μία 
ακόμη πρωτοβουλία ει-
δικά για τους συμπολίτες 
μας που το έχουν πραγ-
ματικά ανάγκη. Με στόχο 
να χτίσουμε ένα ισχυρό 
τείχος προστασίας για 
τις ευάλωτες κοινωνικές 
ομάδες, οι οποίες αποδε-
δειγμένα αδυνατούν να 
θερμάνουν τις κατοικίες 
τους, θα ανακοινώσου-
με το αμέσως προσεχές 
διάστημα έναν τετρα-
ψήφιο αριθμό «ενερ-
γειακής αλληλεγγύης». 
Μέσω αυτού, οι πολίτες 
θα μπορούν να επικοι-
νωνούν την άμεση ανά-
γκη για θέρμανση τους 
δύσκολους μήνες του 
χειμώνα. Το αίτημα θα 

μεταφέρεται, σε συνερ-
γασία με τον οικείο δήμο,  
με τις υφιστάμενες επι-
τροπές επανασύνδεσης 
ηλεκτρικού ρεύματος, 
στις οποίες συμμετέχουν 
οι κοινωνικές υπηρεσίες 
των δήμων και οι οποίες 
θα εξετάζουν τα σχετι-
κά αιτήματα. Το υπουρ-
γείο Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας θα καλύπτει 
το κόστος προμήθειας 
ηλεκτρικής ενέργειας 
και της επανασύνδεσης 
για τους πολίτες που 
θα λαμβάνουν έγκριση 
για τα αιτήματά τους. 
Ο προϋπολογισμός της 
έκτακτης αυτής στήρι-
ξης αυξάνεται στα 40 
εκατ. ευρώ από 10 εκατ. 
ευρώ, που είναι σήμερα, 
και θα εξασφαλιστεί από 
το Ταμείο Ενεργειακής 
Μετάβασης που έχουμε 
συστήσει.
 
– Δυσβάσταχτο γίνεται 
το κόστος και για τις 
επιχειρήσεις, οι οποίες 
επιβαρύνονται ήδη με 
υψηλό κόστος ενέργειας 
σε σχέση με τους εκτός 
συνόρων ανταγωνιστές 
τους. Θα εξετάσετε μέ-
τρα ελάφρυνσης και σε 
ποια κατεύθυνση;

– Η κυβέρνηση έχει προ-
χωρήσει ήδη σε σειρά οι-
κονομικών μέτρων, όπως 
αυτά της μείωσης των 
φόρων και του έμμεσου 
εργοδοτικού κόστους, 
ελαφρύνοντας τις επιχει-
ρήσεις ώστε να αντεπε-
ξέλθουν στις προκλήσεις 
της εποχής. Παράλληλα, 
με αποφασιστικές πρω-
τοβουλίες, προωθούμε 
τη μόνιμη λύση στη μεί-
ωση του ενεργειακού 
κόστους, προκειμένου οι 
ελληνικές επιχειρήσεις 
να καταστούν βιώσιμες, 
ανθεκτικές και ανταγω-
νιστικές. Τέτοιες ολοκλη-
ρωμένες παρεμβάσεις εί-
ναι το νέο «Εξοικονομώ» 
για τις μικρομεσαίες επι-
χειρήσεις, με πόρους του 
Ταμείου Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας ύψους 
450 εκατ. ευρώ, που θα 
ξεκινήσει πριν από το τέ-
λος του έτους, τα πράσι-
να διμερή συμβόλαια, η 
αύξηση του net metering 
στα 3 MW, αλλά και, με 
το πρόσφατο νομοσχέ-
διο για την ενεργειακή 
απόδοση, ένα πλέγμα 
συγκεκριμένων μέτρων 
για τη μείωση της τελι-
κής κατανάλωσης ενέρ-
γειας το 2030 κατά 38% 
σε σύγκριση με το 2017.
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Κώστας Σκρέκας 
40 εκατ. για ρεύμα σε ευάλωτα νοικοκυριά



Οι Ηνωμένες Πολι-
τείες δεν αποκλείουν 
στο μέλλον να δημι-
ουργήσουν βάσεις στα 
ελληνικά νησιά, λέει ο 
Αμερικανός πρέσβης 
Τζέφρεϊ Πάιατ στη 
συνέντευξή του στην 
«Κ».

«Η υπογραφή της Συμ-
φωνίας Αμοιβαίας Αμυ-
ντικής Συνεργασίας είναι 
μια επιβεβαίωση και από 
τις δύο πλευρές για τη 
συνεχιζόμενη ανοδική 
πορεία της αμυντικής 
μας σχέσης», τονίζει ο κ. 
Τζέφρεϊ Πάιατ.

Απόστολος Μαγγη-
ριάδης
22.10.2021 • 08:22

Οι Ηνωμένες Πολιτείες 
δεν αποκλείουν στο μέλ-
λον να δημιουργήσουν 
βάσεις στα ελληνικά νη-
σιά, λέει ο Αμερικανός 
πρέσβης Τζέφρεϊ Πάιατ 
στη συνέντευξή του στην 
«Κ». Ο κ. Πάιατ δηλώνει 
επίσης έκπληκτος από 
την αντίδραση του ΣΥ-
ΡΙΖΑ στην αμυντική συμ-
φωνία Ελλάδας – ΗΠΑ, 
εξηγώντας πως οι συζη-
τήσεις για την ανανέωσή 
της ξεκίνησαν την περί-
οδο διακυβέρνησης του 
ΣΥΡΙΖΑ.

– Την προηγούμενη 
εβδομάδα η Ελλάδα 
και οι ΗΠΑ υπέγραψαν 
τη Συμφωνία Αμοιβαί-
ας Αμυντικής Συνερ-
γασίας. Πώς θεωρείτε 
ότι αυτή η συμφωνία 
ενισχύει τις αμυντικές 

δυνατότητες της Ελ-
λάδας;

– Είναι ένα πολύ σημα-
ντικό επίτευγμα και για 
τις δύο κυβερνήσεις. 
Χτίζει επάνω σε όσα 
συμφωνήσαμε το 2019, 
αλλά αντανακλά επίσης, 
το σημαντικότερο, μια 
επιβεβαίωση και από τις 
δύο πλευρές στη συνε-
χιζόμενη ανοδική πορεία 
της αμυντικής μας σχέ-
σης. Προσθέτει επιπλέον 
διευκολύνσεις και στην 
ουσία ευθυγραμμίζει την 
ελληνοαμερικανική συμ-
φωνία με τις συμφωνίες 
μας με τους στενότε-
ρους συμμάχους μας στο 
ΝΑΤΟ. Ρωτήσατε, πώς η 
συμφωνία ενισχύει την 
ασφάλεια της Ελλάδας: 
επιβεβαιώνοντας και εμ-
βαθύνοντας τη δέσμευ-
ση που έχουμε μεταξύ 
μας, βάσει του άρθρου 5 
και την πρόθεσή μας ως 
συμμάχων του ΝΑΤΟ να 
υπερασπιστούμε ο ένας 
τον άλλον. Επίσης, νο-
μίζω, παρέχει μια πολύ 
σημαντική διαβεβαίωση 
στους Ελληνες. Αλλά και 
στους συμμάχους του 
ΝΑΤΟ σε όλη τη Νοτιο-
ανατολική Ευρώπη ότι 
οι Ηνωμένες Πολιτείες 
παραμένουν προσηλω-
μένες στη συμμαχία μας.

– Ο υπουργός Εξω-
τερικών κ. Δένδιας 
αναφέρθηκε στη συ-
νέντευξή του στην «Κ» 
στο θέμα της βάσης 
της Σκύρου.

– Το έκανε πράγματι.

– Θέλετε να το διευ-
κρινίσετε κι εσείς από 
την πλευρά σας;

– Δεν νομίζω ότι χρειά-
ζεται να προσθέσω πολ-
λά σε αυτά που είπε ο 
υπουργός Εξωτερικών. 
Μιλήσαμε πολύ για αυτό. 
Ηταν μια διαπραγμάτευ-
ση. Οι Ηνωμένες Πολι-
τείες κατέστησαν σαφές, 
συμπεριλαμβανομένης 
της πολύ σημαντικής 
επιστολής που έστειλε ο 
υπουργός Εξωτερικών κ. 
Μπλίνκεν στον πρωθυ-
πουργό κ. Μητσοτάκη, 
ότι παραμένουμε προ-
σηλωμένοι στη συνέχιση 
της ανάπτυξης και διεύ-
ρυνσης της παρουσίας 
μας στον τομέα της άμυ-
νας και της ασφάλειας, 
συμπεριλαμβανομένων 
των ελληνικών νησιών. 
Σε αυτή τη χρονική στιγ-
μή δεν εστιάζουμε στη 
Σκύρο, δεν έχουμε κά-
ποια λειτουργική απαί-
τηση εκεί. Αλλά σε καμία 
περίπτωση δεν θα το 
απέκλεια για το μέλλον.

– Η επ’ αόριστον διάρ-
κεια της συμφωνίας 
που θα ακολουθήσει 
μετά την πενταετία, 
είναι ένα σημείο στο 
οποίο η αντιπολίτευση 
έχει ήδη σηκώσει τους 
τόνους της κριτικής. 
Θα ήθελα την αντί-
δρασή σας σε αυτό.

W
Σε αυτή τη χρονική 
στιγμή δεν εστιά-
ζουμε στη Σκύρο, 

δεν έχουμε κάποια 
λειτουργική απαί-
τηση εκεί. Αλλά σε 
καμία περίπτωση 
δεν θα το απέκλεια 
για το μέλλον.

–  Μένω έκπληκτος για-
τί έχω πει στο παρελθόν 
πως αυτή η αναγέννηση 
των αμυντικών σχέσεων 
Ελλάδας – ΗΠΑ ξεκίνη-
σε πραγματικά κατά τη 
διάρκεια της κυβέρνη-
σης ΣΥΡΙΖΑ. Οι τέσσερις 
τοποθεσίες που συνεχί-
ζουμε να αναπτύσσουμε 
ως μέρος της αμυντικής 
συμφωνίας είναι μέρη 
που εντοπίστηκαν από 
τον ΣΥΡΙΖΑ. Ξέρετε, η 
Ελλάδα είναι δημοκρα-
τία, όπως και οι Ηνωμέ-
νες Πολιτείες είναι δη-
μοκρατία. Και ο ρόλος 
της αντιπολίτευσης εί-
ναι να αντιτίθεται. Αλλά 
γνωρίζω επίσης από τις 
συνομιλίες μου με τον 
πρόεδρο του κόμματος 
κ. Τσίπρα, με τον πρώ-
ην υπουργό Εξωτερικών 
Γιώργο Κατρούγκαλο, 
και άλλων στο κόμμα, 
ότι κατανοούν τη ση-
μασία της στρατηγικής 
σχέσης Ελλάδας – ΗΠΑ 
και μοιράζονται αυτή τη 
δέσμευση. Και θα ήθελα 
να τονίσω στα στελέχη 
του ΣΥΡΙΖΑ ότι οι όροι 
που χρησιμοποιούνται 
στη συμφωνία δεν είναι 
διαφορετικοί. Είναι όροι 
που ευθυγραμμίζουν τη 
συμφωνία με αυτές με 
άλλους συμμάχους μας 
στο ΝΑΤΟ.

– Την τελευταία φορά 
που συνομιλήσαμε, 
είπατε πως όλοι περι-
μένουν ένα ήσυχο κα-
λοκαίρι, εκτός από τη 
Μύκονο. Τώρα το κα-
λοκαίρι τελείωσε…

– Ναι, και είχαμε ένα 
ήσυχο καλοκαίρι και η 
Μύκονος ξέφυγε.

– Αλήθεια είναι. Ομως 
θα πρέπει τώρα να πε-
ριμένουμε έναν κρύο 
χειμώνα;

– Δεν μπορώ να προ-
βλέψω το μέλλον. Αυτό 
όμως που μπορώ να σας 
πω είναι ότι γνωρίζω 
πως ο πρωθυπουργός κ. 
Μητσοτάκης, ο υπουρ-
γός Εξωτερικών κ. Δέν-
διας, ο υπουργός Αμυνας 
κ. Παναγιωτόπουλος, 
όλοι κάνουν ό,τι καλύ-
τερο μπορούν ώστε να 
συνεχιστεί αυτό το κλί-
μα «ηρεμίας». Είναι ση-
μαντικό για όλους μας, 
ειδικά καθώς επικεντρω-
νόμαστε στην ανάκαμψη 
από την πανδημία, συνε-
χίζοντας την προσέλκυ-
ση ξένων επενδύσεων 
και ειλικρινά, την παρά-
ταση της τουριστικής πε-
ριόδου.

– Κλείσατε πέντε χρό-
νια στο πόστο σας 
στην Αθήνα ως πρέ-
σβης. Θα ήθελα να 
ρωτήσω, ποια είναι η 
αίσθηση που σας αφή-
νουν αυτά τα πέντε 
χρόνια;

– Σας ευχαριστώ για την 
ερώτηση. Δεν έχω τε-
λειώσει ακόμη, έχω αρ-
κετά ακόμη μπροστά μου 
και θα συνεχίσω μέχρι να 
εγκριθεί ο διορισμός του 
διαδόχου μου και να έρ-
θει στην Αθήνα. Είχα την 
τύχη να είμαι μέρος της 
σχέσης των ΗΠΑ με την 
Ελλάδα σε μια πολύ θετι-
κή περίοδο, από τη φάση 
που η χώρα είχε γίνει 
αντικείμενο ελέγχου από 
τα ευρωπαϊκά θεσμικά 
όργανα, σε μια χώρα 
στην οποία οι άνθρωποι 
ανησυχούσαν για την 
οικονομική της σταθερό-
τητα. Είμαι πολύ περή-
φανος για τον τρόπο με 
τον οποίο οι Ηνωμένες 
Πολιτείες στάθηκαν στην 
Ελλάδα σε όλη αυτή τη 
διαδικασία και για τον 
τρόπο με τον οποίο κα-
ταφέραμε να δημιουρ-
γήσουμε νέους τομείς 
συνεργασίας. Το τι κάνα-
με μαζί για την κλιματική 
αλλαγή, τις πυρκαγιές, 
την επέκταση της αμυ-
ντικής μας σχέσης, την 
επέκταση της ενεργει-
ακής μας συνεργασίας 
στην ευρύτερη περιοχή, 
τον τρόπο με τον οποίο 
αξιοποιήσαμε τα σχήμα-
τα συνεργασίας 3+1 για 
να επιβεβαιώσουμε τη 
δέσμευση των ΗΠΑ στην 
Ανατολική Μεσόγειο, σε 
μια περίοδο που οι πα-
γκόσμιοι αντίπαλοί μας, 
συμπεριλαμβανομένων 
της Κίνας και της Ρωσί-
ας, είναι δραστήριοι εκεί. 
Και ενθαρρύνθηκα πολύ 
όταν άκουσα τον υπουρ-
γό Εξωτερικών Νίκο 
Δένδια στην Ουάσιγκτον 
να μιλάει για το όραμά 
του για το μέλλον των 
συνεργασιών 3+1, το 
οποίο θα μπορούσε να 
γίνει 4+1 ή 5+1, που θα 
φέρει την Αίγυπτο, ίσως 
τα ΗΑΕ, καθώς και άλλα 
μέρη. Αυτή είναι λοιπόν 
μια νέα «γεωμετρία» της 
ελληνικής εξωτερικής 
πολιτικής στην οποία οι 
Ηνωμένες Πολιτείες συ-
νεργάζονται στενά.

– Ξέρετε ποιο θα είναι 
το επόμενο πόστο σας;

– Αυτή είναι μια ερώτηση 
για το μαντείο των Δελ-
φών. Ας περιμένουμε το 
Οικονομικό Φόρουμ των 
Δελφών την επόμενη 
άνοιξη και ίσως αποκα-
λυφθεί σε εκείνο το ση-
μείο.
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Συνέντευξη Τζ. Πάιατ στην «Κ»:
Μένω έκπληκτος από την αντίδραση ΣΥΡΙΖΑ στη συμφωνία
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Κλιμακώνουν τις κινητο-
ποιήσεις τους οι μαθητές 
και οι μαθήτριες της Β’ 
τάξης του 2ου ΓΕΛ Κα-
βάλας που αντιδρούν 
στις συγχωνεύσεις τμη-
μάτων και από την αρχή 
της εβδομάδας απέχουν 
από τα μαθήματα τους. 
Με δελτίο τύπου που 
απέστειλαν στα τοπικά 
ΜΜΕ, δηλώνουν αποφα-
σισμένοι να συνεχίσουν 
τον αγώνα τους και πα-
ράλληλα προετοιμάζουν 
πορεία διαμαρτυρίας 
από την πλατεία Καπνερ-
γάτη έως το Διοικητήριο 
της Καβάλας, εκεί δη-
λαδή που στεγάζεται η 
Διεύθυνση Δευτεροβάθ-
μιας Εκπαίδευσης, που 
πήρε και τις σχετικές επί-
μαχες αποφάσεις.

Οι μαθητές καλούν 
όλους όσους ενδιαφέ-
ρονται να συμμετέχουν 
σ’ αυτή και τονίζουν ότι 
η κινητοποίηση τους δε 
θα σταματήσει μέχρι να 
επανεξεταστεί η επικίν-
δυνη για την εκπαιδευ-
τική διαδικασία, αλλά και 
την δημόσια υγεία από-
φαση περί σύμπτυξης 
τμημάτων.
Ακολουθεί το δελτίο τύ-
που των μαθητών της 
2ης τάξης Λυκείου του 
2ου ΓΕΛ Καβάλας.

«Ο αγώνας μας ήταν 
και θα είναι συλλογι-
κός, και δεν θα σταμα-
τήσει έως ότου επανε-
ξεταστεί η επικίνδυνη 

για την εκπαιδευτική 
διαδικασία»

«Ως μαθητές του 2ου Γε-
νικού Λυκείου Καβάλας 
,αποστέλλουμε την πα-
ρούσα επιστολή για να 
ενημερώσουμε την κατά-
σταση της κινητοποίησης 
μας.

Όταν ξεκινήσαμε την 
απόχη μας ελπίζαμε σε 
μια γρήγορη και τεκμη-
ριωμένη απάντηση έστω 
από την τοπική αυτοδι-
οίκηση δευτεροβάθμιας 
εκπαίδευσης. Κάτι τέ-
τοιο δεν συνέβη, καθώς 
Σήμερα, Παρασκευή 22 
Οκτωβρίου, κλείνουμε 
την 5η μέρα αποχής από 
τα μαθήματα. Παρά την 
έμπρακτη στήριξη της 
κινητοποίηση μας από 
σχεδόν όλες τις ενώσεις/ 
συλλόγους που αφορούν 
την δευτεροβάθμια εκ-
παίδευση, η τοπική αυτο-
διοίκηση αρνείται να το-
ποθετηθεί μέχρι σήμερα. 
Περιττό να αναφέρουμε 
πως η αδυναμία της το-
πικής αυτοδιοίκησης να 
παρέμβει επί του θέμα-
τος μας λυπεί ιδιαίτερα, 
καθώς νιώθουμε πως το 
αίτημα μας είναι λογικό 
και εφικτό.

Το πρόβλημα δεν περι-
ορίζεται όμως εδώ. Η 
εντολή αυτή μας επηρε-
άζει όλους, μαθητές και 
καθηγητές, καθώς με την 
εφαρμογή της δεν γνω-
ρίζουμε ποια θα είναι η 

επόμενη παράλογη εντο-
λή, την οποία θα πρέπει 
να εφαρμόσουμε. Επειδή 
όμως η απραξία ισού-
ται με ανοχή, καλούμε 
οποιονδήποτε ενδιαφε-
ρόμενο στην πορεία δια-
μαρτυρίας την οποία θα 
πραγματοποιήσουμε τη 
Δευτέρα 25 Οκτωβρίου 
στις 12 π.μ, η οποία θα 
ξεκινήσει από την πλα-
τεία Καπνεργάτη και θα 
καταλήξει στο κτήριο της 
Νομαρχίας.

Ο αγώνας μας ήταν και 
θα είναι συλλογικός, και 
δεν θα σταματήσει έως 
ότου επανεξεταστεί η 
επικίνδυνη για την εκπαι-
δευτική διαδικασία, αλλά 
και την δημόσια υγεία 
απόφαση περί σύμπτυ-
ξης τμημάτων. Κλείνο-
ντας, θα θέλαμε να ευχα-
ριστήσουμε τον σύλλογο 
γονέων και κηδεμόνων 
και τον σύλλογο καθη-
γητών του Λυκείου μας, 
καθώς από την πρώτη 
στιγμή τάχθηκαν υπέρ 
μας».

Από τη Δευτέρα 18 
Οκτωβρίου 2021 οι μα-
θητές της Β’ Τάξης του 
2ου Γενικού Λυκείου 
Καβάλας απέχουν από 
τα μαθήματά τους σε έν-
δειξη διαμαρτυρίας για 
τη σύμπτυξη τμημάτων 
εν μέσω της σχολικής 
χρονιάς και έχουν ήδη 
ενημερώσει για τις προ-
θέσεις τους με επιστολή 
το Υπουργείο Υγείας 

Την «αμέριστη συμπαρά-
στασή τους» στον αγώνα 
των μαθητών δηλώνουν 
σήμερα και οι Καθηγητές 
τους, οι οποίοι κάνουν 
λόγο για «δίκαιο αίτημα» 
των παιδιών, υπογραμμί-
ζοντας την «επικίνδυνη 
συνθήκη» που δημιουρ-
γεί η σύμπτυξη των τμη-
μάτων.

Ακολουθεί το πλήρες 
κείμενο της ανακοίνω-
σης.

Ανακοίνωση του Συλ-
λόγου Εκπαιδευτικών 
του 2ου Λυκείου Κα-
βάλας

«Ο Σύλλογος των εκ-
παιδευτικών του 2ου 
Λυκείου Καβάλας  με 
αφορμή την πολυήμερη 
αποχή των μαθητών της 
Β΄ τάξης  για τη σύμπτυ-
ξη των τμημάτων , αλλά 
και εξαιτίας μιας σειράς 
προβλημάτων που έχουν 
προκύψει από την έναρ-
ξη του σχολ. έτους μέχρι 
τώρα, σε σχέση με το 
θέμα αυτό, επιθυμούμε 
με την παρούσα ανακοί-
νωση να ενημερώσουμε 
την σχολική κοινότητα 
πρωτίστως, αλλά και 
όλους τους ενδιαφερό-
μενους για τα εξής:

Ενάμιση μήνα μετά την 
έναρξη των μαθημάτων 
αποφασίστηκε και στο 
σχολείο μας, όπως και 
σε πολλά άλλα σχολεία, 
σύμπτυξη των τμημάτων 

της Β΄ τάξης η οποία:
1Προκαλεί  μεγάλη ανα-
στάτωση στη λειτουργία 
της σχολικής μονάδας 
και στον προγραμματι-
σμό του εκπαιδευτικού 
έργου με τις συνεχείς 
μετακινήσεις των εκπαι-
δευτικών. Οι επιπτώσεις 
στη μαθησιακή διαδι-
κασία είναι ήδη δυσμε-
νείς. Έχουν χαθεί μέσα 
σε ένα μήνα πολλές και 
δυσαναπλήρωτες διδα-
κτικές ώρες. Θα συμφω-
νούσαμε όμως όλοι στο 
ότι,  πέρα από τους νό-
μους που ορίζουν κατα-
νομές μαθητών με βάση 
τη λογική των αριθμών, 
υπάρχουν και νόμοι που 
ορίζουν την κατανομή 
των μαθητών με βάση 
τις παιδαγωγικές και εκ-
παιδευτικές ανάγκες. Άλ-
λωστε το κόστος από την 
πρόσληψη αναπληρω-
τών δεν είναι μεγαλύτε-
ρο από το κόστος που με 
το οποίο μας επιβαρύνει 
η αναστάτωση στην παι-
δαγωγική διαδικασία.

2Αποτελεί επικίνδυνη 
συνθήκη από υγειονο-
μική άποψη. Ενώ επι-
βάλλεται η τήρηση απο-
στάσεων και η αραίωση 
των μαθητών στις τάξεις  
λόγω πανδημίας, και 
παρά το ότι παραβιάζο-
νται οι προδιαγραφές 
που έχουν θεσπιστεί για 
την αναλογία τετραγω-
νικών ανά μαθητή  θα 
πρέπει στο εξής στη Β΄ 
τάξη να λειτουργήσει 

τμήμα των 27 ατόμων. 
Αναρωτιόμαστε αν ο κίν-
δυνος από την πανδημία 
έχει ξεπεραστεί, ώστε να 
επιτρέπεται να συνωστί-
ζονται πολλοί μαθητές 
μέσα σε μικρές αίθουσες 
και κυρίως σε εργαστή-
ρια, όπου θα πρέπει να 
μοιράζονται κοινά αντι-
κείμενα, όπως πληκτρο-
λόγια, όργανα χημείας 
κλπ.

Στο σημείο αυτό θα θέ-
λαμε να αναφερθούμε 
σε έναν ακόμα παράγο-
ντα  που έπαιξε σημαντι-
κό ρόλ  στην κατάσταση 
η οποία έχει διαμορφω-
θεί: Είναι  η κάκιστη και 
άδικη κατανομή των μα-
θητών στα σχολεία της 
πόλης μας, γεγονός το 
οποίο εκτός από τα προ-
βλήματα που δημιουργεί 
σε αρκετές οικογένειες 
κάθε χρόνο, αναγκάζει 
επίσης ορισμένα σχολεία  
(μεταξύ των οποίων το 
2ο Λύκειο) να λειτουρ-
γούν με οριακό αριθμό 
μαθητών και επομένως 
να μην μπορούν να αντε-
πεξέλθουν σε έκτακτες 
καταστάσεις όπως αυτή.

Για όλους αυτούς τους 
λόγους ενώνουμε και τη 
δική μας φωνή διαμαρ-
τυρίας με αυτές των μα-
θητών μας και των γονέ-
ων τους και ταυτόχρονα 
εκφράζουμε:
• την αμέριστη συ-
μπαράστασή μας στους 
μαθητές μας που με σο-
βαρότητα και ωριμότητα 
έχουν αναλάβει έναν δύ-
σκολο και άνισο αγώνα.
• τη μεγάλη αγω-
νία μας για την απώλεια 
τόσων διδακτικών ωρών
• τη δυσαρέσκειά 
μας στην επίμονη άρνη-
ση των αρμοδίων να δο-
θεί μία λύση που να ικα-
νοποιεί το δίκαιο αίτημα 
μαθητών, γονέων και 
εκπαιδευτικών για μία 
κανονικότητα στη μαθη-
σιακή διαδικασία».
Απαντήσεις Απόστολου 
Βαγενά

Είναι δέσμια η αρμο-
διότητα του στελέχους 
που εκτελεί διοίκηση να 
εφαρμόσει τον νόμο. Κα-
τανοώ τους μαθητές και 
τις ανησυχίες τους αλλά 
το Υπουργείο επιμένει. 
Σεβόμαστε την μαθητι-
κή κοινότητα αλλά είναι 
κάτι που πρέπει να εφαρ-
μοστεί. 
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.

Δευτέρα 25 Οκτωβρίου 2021

Τα Νέα των… Media!
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Σε λειτουργία τέθηκε 
το σύστημα υποβο-
λής Αίτησης Άμεσης 
Επιχορήγησης για 
χορήγηση κρατικών 
ενισχύσεων σε όλη 
την Επικράτεια στους 
τομείς της εκτροφής 
χοίρων, της εκτροφής 
αυτόχθονων μαύρων 

χοίρων και της παρα-
γωγής μελιού.

Τρέχουν οι αιτήσεις για 
την έκτακτη κρατική ενί-
σχυση χοιροτρόφων, με-
λισσοκόμων

Από την Παρασκευή 22 

Οκτωβρίου οι ενδιαφε-
ρόμενοι παραγωγοί κα-
λούνται να υποβάλουν 
αίτηση στην πλατφόρμα.

Δικαιούχοι της κρατικής 
ενίσχυσης είναι παρα-
γωγοί που δραστηριο-
ποιούνται στον τομέα 
της πρωτογενούς παρα-
γωγής σε όλη τη χώρα 
οι οποίοι πληρούν τους 
κάτωθι όρους επιλεξιμό-
τητας:

1. Για τους εκτροφείς 
χοίρων δικαιούχοι είναι 
όσοι έχουν υποβάλει 
στοιχεία για τον αριθ-
μό των χοιρομητέρων 
και κάπρων για το έτος 
2020 στο Ολοκληρωμέ-
νο Πληροφοριακό Σύ-
στημα που τηρείται στη 
Γενική Διεύθυνση της 

Κτηνιατρικής του ΥΠΑ-
ΑΤ σύμφωνα με την υπ’ 
αρ. 297286/2005 κοινή 
υπουργική απόφαση (Β΄ 
1170).

2. Ειδικά για τους εκτρο-
φείς μαύρου χοίρου δι-
καιούχοι είναι οι εκτρο-
φείς ελληνικού μαύρου 
χοίρου που είναι εγγε-
γραμμένοι στο γενεαλο-
γικό βιβλίο της ως άνω 
φυλής που τηρείται στο 
Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων 
για το έτος 2020.

3. Για τους μελισσοκό-
μους δικαιούχοι είναι 
όσοι έχουν ενταχθεί στο 
Μέτρο 3.2 του Προ-
γράμματος Αγροτικής 
Ανάπτυξης (Π.Α.Α 2014-
2020) για το έτος 2020.

4. Δεν εξακολουθούν να 
έχουν στη διάθεσή τους 
ενίσχυση που έχει κριθεί 
παράνομη και ασυμβί-
βαστη με βάση προη-
γούμενη απόφαση της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής 
ή του Δ.Ε.Ε κατά τα ορι-
ζόμενα στην περ. 4 της 
υποπαρ. Β10 της παρ. Β 
του άρθρου πρώτου του 
ν. 4152/2013.

5. Δεν ήταν προβλη-
ματική επιχείρηση στις 
31-12-2020 κατά την 
έννοια του Κανονισμού 
(ΕΕ) 702/2014.

Αίτηση μπορούν να την 
υποβάλλουν οι παραγω-
γοί εφόσον έχουν κωδι-
κό online στη διεύθυν-
ση https://registration.
dikaiomata.gr/user_
registration/. Μετά την 

είσοδο στην εφαρμογή 
αίτησης της ΕΑΕ 2020 
ο χρήστης επιλέγει από 
το κεντρικό μενού ΚΡΑ-
ΤΙΚΕΣ ΕΝΙΣΧΥΣΕΙΣ 
COVID19 και στη συ-
νέχεια το υπομενού Αί-
τηση Κρατικής Ενίσχυ-
σης Εκτροφής Χοίρων, 
Εκτροφής Αυτόχθονων 
Μαύρων Χοίρων, Παρα-
γωγής Μελιού.

Για τη διευκόλυνσή τους, 
οι δικαιούχοι μπορούν 
να συμβουλεύονται το 
σχετικό εγχειρίδιο χρή-
σης που υπάρχει αναρ-
τημένο στην ιστοσελίδα 
του Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.

Το διάστημα υποβολής 
αίτησης ορίζεται έως 
και την Δευτέρα  22 Νο-
εμβρίου 2021 και ώρα 
23:59.

Τρέχουν οι αιτήσεις για ενίσχυση χοιροτρόφων, μελισσοκόμων
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Το ζήτημα ρευστότη-
τας των αγροτικών 
εκμεταλλεύσεων πα-
γιώνεται στο δημόσιο 
διάλογο, με τις τράπε-
ζες να παίρνουν πλέον 
σαφείς κατευθύνσεις 
από την κυβέρνηση 
ώστε να κάνουν ουσι-
αστική δουλειά στον 
αγροτικό τομέα, ανα-
λαμβάνοντας και αυ-
τές το κομμάτι ρίσκου 
που τους αναλογεί σε 
οποιαδήποτε επιχειρη-
ματική προσπάθεια.

Στην ανάγκη αξιοποίη-
σης των εργαλείων του 
Ταμείου Εγγυήσεων 
προκειμένου να προω-
θηθούν τα αναπτυξιακά 
αιτήματα που διατυπώ-
νει ο αγροτικός κλάδος 
επανήλθε και ο υπουρ-
γός Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης, από το Ζάππειο.  
Ενδεικτικό της απουσίας 
διάθεσης για προώθη-
ση επενδυτικών πλάνων 
αγροτών, είναι η έγκρι-
ση μόλις 70 σε σύνολο 
1.200 αιτήσεων χρη-
ματοδότησης προς τις 
τράπεζες, μέσα από τους 
πόρους του Ταμείου Εγ-
γυήσεων. 
Με εισήγησή του στο 
Olympia Forum που διε-
νεργείται από 20 έως 23 
Οκτωβρίου, ο  Σπήλιος  
Λιβανός, όσον αφορά 
τη χρηματοδότηση των 
αγροτών ανέφερε πως 
η μέχρι σήμερα πορεία 
του Ταμείου Εγγυήσεων 
δεν είναι η ενδεδειγμένη, 
καθώς από τα 480 εκατ. 

ευρώ που είναι διαθέσι-
μα για τον αγροτικό το-
μέα έχουν εκταμιευθεί 
μόνο 4 εκατ. ευρώ. Κά-
λεσε λοιπόν τις τράπεζες 
να ανοίξουν την «κάνου-
λα» της ρευστότητας και 
να κάνουν αναπτυξιακή 
και ουσιαστική δουλειά 
στον αγροτικό τομέα, 
χρησιμοποιώντας και 
αυτό το εργαλείο.

Σύμφωνα με τον υπουρ-
γό, ζητούμενο είναι να 
«μπολιαστεί» ο αγροτι-
κός τομέας με τις αρχές 
της επιχειρηματικότητας, 
ώστε να εισρεύσουν 
προς αυτόν και νέα χρή-
ματα από επενδυτές που 
δραστηριοποιούνται μέ-
χρι σήμερα εκτός του 
κλάδου. Πέρα από ζη-
τήματα εκπαίδευσης και 
κατεύθυνσης των αγρο-
τών προς τη λύση των 
συλλογικών σχημάτων, 
ουσιαστικό ρόλο καλεί-
ται να παίξει το τραπεζικό 
σύστημα. «Οι τράπεζες 
χρειάζεται να βγάλουν 
ευνοϊκά πακέτα και να τα 
επικοινωνήσουν στους 
αγρότες» επεσήμανε ο 
υπουργός, υπογραμμίζο-
ντας παράλληλα ότι εί-
ναι αναγκαίο να πάψουν 
οι απαιτήσεις εκ μέ-
ρους των τραπεζών για 
προσωπικές εγγυήσεις 
αγροτών προκειμένου 
να εκταμιευθεί κάποιο 
επιχειρηματικό δάνειο. 
«Να δουλέψουν ανοι-
χτά οι τράπεζες, να πά-
ρουν και αυτές το ρίσκο 
σε έναν επιχειρηματικό 

κλάδο που βλέπουμε ότι 
επικερδής και να ανα-
πτυχθούμε πιο γρήγορα» 
είπε.

Αφιερωμένο στην τοπική 
και περιφερειακή δια-
κυβέρνηση και πολιτική 
συνοχή, ατόχος του συ-
νεδρίου Olympia Forum, 
είναι η προώθηση και 
ανταλλαγή καλών πρα-
κτικών για τις προκλή-
σεις της Περιφερειακής 
Ανάπτυξης τόσο σε Εθνι-
κό όσο και σε Ευρωπαϊκό 
επίπεδο. Σε συζήτηση για 
τον ρόλο του αγροτικού 
τομέα στην περιφερεια-
κή ανάπτυξη, την οποία 
συντονίζει ο εκδότης της 
Agrenda, Γιάννης Πανά-
γος, τοποθετήθηκε και 
ο περιφερειάρχης Ηπεί-
ρου, Αλέκος Καχριμάνης, 
ο οποίος στάθηκε στις 
ελλείψεις του κτηνοτρο-
φικού τομέα.

«Δεν μπορείς να πηγαί-
νεις στην αγορά και να 
βλέπεις ελληνικό για-
ούρτι από τη Λετονία. 
Αυτό καλούμαστε άμε-
σα να διορθώσουμε. Το 
ελληνικό γιαούρτι δεν 
πρέπει να παράγεται 
από αφυδατωμένο γάλα. 
Λανθασμένη η κατάργη-
ση του φρέσκου γάλα-
κτος για το γιαούρτι, που 
σχεδόν διέλυσε την ελ-
ληνική αγελαδοτροφία» 
σχολίασε ο περιφερειάρ-
χης, εκτιμώντας πως ζη-
τήματα διασφάλισης των 
ελληνικών προϊόντων σε 
επίπεδο ελέγχων αναμέ-

νεται να επιλυθούν προ-
σεχώς. «Θα αλλάξουν 
τα πράγματα αν εφαρ-
μοστεί το Αρτεμις 2. Ότι 
έρθει από εσωτερικό η 
εξωτερικό θα ακολου-
θήσει τη διαδρομή του 
προϊόντος ως το ράφι. 
Θα αναγράφεται κάθε 
ποσότητα στο σύστημα, 
τι μπήκε, τι έφυγε, που 
πήγε, το τιμολόγιο. Απλά 
πράγματα», είπε.

Την ανάγκη να θεσπι-
στούν σρηματοδοτικά 
εργαλεία για πιστοποιή-
σεις στον αγροτικό τομέα 
ανέδειξε κατά την τοπο-
θέτησή του ο Πλάτων 
Μαρλαφέκας, αντιπρό-
εδρος της Lux και επι-
κεφαλής μάρκετινγκ και 
εξαγωγών της εταιρείας. 

«Δεν έχουμε συνδέσει 
την αγροτική παραγωγή 
με την τουριστική βιομη-
χανία. Το ποσοστό συμ-
μετοχής στο αγροτικό 
ΑΕΠ του τουρισμού είναι 
μονοψήφιο, όταν στην 
Ιταλία, ο αντίστοιχος δεί-
κτης γράφει 67%» είπε ο 
ίδιος, συνεχίζοντας: «Η 
πρώτη εξαγωγή που θα 
μπορούσαμε να κάνουμε 
είναι στα ξενοδοχεία».

Ο πρωτογενής τομέας 
ως μοχλός ανάπτυξης 
της ελληνικής οικονομί-
ας

Απάντηση στην ερώτηση 
“Πώς μπορεί ο πρωτο-
γενής τομέας να αποτε-
λέσει μοχλό ανάπτυξης” 
επιχείρησαν να δώσουν 

οι συμμετέχοντες στο 
Olympia Forum II, που 
οργανώνεται από το Οι-
κονομικό Φόρουμ των 
Δελφών και την εφημε-
ρίδα ΠΑΤΡΙΣ.

Ο υπουργός Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφί-
μων, Σπήλιος Λιβανός, 
τόνισε ότι η αγροτική πα-
ραγωγή αποτελεί βασικό 
συστατικό στοιχείο της 
ελληνικής οικονομίας. Ο 
υπουργός εξήγησε ότι οι 
προσπάθειες που γίνο-
νται εδώ και καιρό από 
την ελληνική κυβέρνηση 
ήδη αποδίδουν, καθώς 
αυξάνονται οι εξαγωγές 
μας και για πρώτη φορά 
πέρυσι είχαμε θετικό 
ισοζύγιο.

Σαφείς κατευθύνσεις για χρηματοδότηση αγροτών με 480 
εκατ. από τράπεζες
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To community 
m a n a g e m e n t 
ασχολείται με 

την κοινότητά μας στα 
social media, απαντώ-
ντας σε σχόλια και ερω-
τήσεις, συμμετέχοντας 
σε συζητήσεις αλλά και 
αποτρέποντας ή δια-
χειρίζοντας μια κρίση, 
με σκοπό να ικανοποι-
ηθούν οι ανάγκες του 
online κοινού μας. 

Έτσι αναπτύσσεται μια 
σχέση ανάμεσα σε εσάς 
και το Brand σας, σε 
προϊόντα, αλλά και σε 
άλλα προϊόντα & αντα-
γωνιστικά brands.  Επί-
σης μέσα από το Social 
Listening μπορείτε να 
βλέπετε Posts - συζη-
τήσεις που γίνονται σε 
σχετικά “θέματα” με το 
δικό σας αντικείμενο, 
έτσι ώστε να μπορεί-
τε να συμμετέχετε στις 
συγκεκριμένες συζητή-
σεις και να δείξετε το 
expertise σας. Η αρχή 
γίνεται με λίγη έρευ-
να για το τι ενδιαφέρει 
τον πελάτης σας, ποιοι 
είναι οι κύριοι ανταγω-
νιστές σας αλλά και σε 
ποια Social Media επι-
κοινωνεί κυρίως ο δυ-
νητικός πελάτης σας.

Η σημασία του 
C o m m u n i t y 
management; 

Εκτός από τις πρόσθε-

τες πληροφορίες που 
μαθαίνετε για το κοι-
νό σας, το community 
management εί-
ναι σημαντικό για 
έξι βασικούς λόγους:

1. Συνάφεια:  Το Διαδί-
κτυο είναι ένας εξελισ-
σόμενος χώρος που αλ-
λάζει κάθε μέρα, όμως 
το brand μας δεν μπορεί 
να αλλάζει. Χρειαζόμα-
στε λοιπόν, έναν τρόπο 
για να συμβαδίζουμε με 
την πληθώρα πληρο-
φοριών που δέχονται 
οι followers μας καθη-
μερινά. Ένας τρόπος 
για να το κάνουμε αυτό 
είναι να προσθέσουμε 
τη γνώμη μας σε ένα 
trending conversion.

Οι πληροφορίες, οι γνώ-
σεις και οι συμβουλές σε 
ένα θέμα, προσθέτουν 
κύρος στο brand μας 
και η γνώμη μας γίνεται 
πιο πολύτιμη όσο περισ-
σότερο συμβάλλετε σε 
conversion. Ένας τρό-
πος να αναγνωριστούμε 
ως expert στον τομέα 
μας είναι να ενεργήσου-
με σαν να είμαστε ήδη. 
Γιατί αυτό το βήμα είναι 
τόσο σημαντικό για την 
social στρατηγική μας; 
Οι followers παραμέ-
νουν πιστοί στα brands 
που εμπιστεύονται. 
Έτσι, προσθέτοντας αξι-
οπιστία στο brand μας 
δημιουργείται ένα χώρο 

όπου οι άνθρωποι θα 
αισθάνονται αυτοπε-
ποίθηση και ασφάλεια 
να ξαναεπισκεφτούν. 

3. Εξανθρωπισμός  Οι 
αυ το μ ατο π ο ι η μ έ ν ες 
απαντήσεις είναι λιγό-
τερο πιθανό να δημιουρ-
γήσουν μια καλή εντύ-
πωση στο κοινό μας. Η 
συναισθηματική γλώσ-
σα είναι το κλειδί για να 
μετατρέψει την συνομι-
λία μας σε ανθρώπινη, 
πραγματική και γνήσια. 
Κάνουμε ερωτήσεις, δί-
νουμε προσοχή στη συ-
μπεριφορά του κοινού 
μας και συμμετέχουμε 
στα ενδιαφέροντά τους. 
 
Ο εξανθρωπισμός του 
brand μας, περιλαμβά-
νει το να είμαστε ανοι-
χτοί και να συνδεόμαστε 
με το κοινό μας μέσω 
πραγματικής συνομι-
λίας. Οι προσωπικές, 
πραγματικές σχέσεις δι-
ατηρούν την ενεργή μας 
δράση στο διαδίκτυο, 
οπότε φροντίζουμε να 
μιλήσουμε σαν άνθρω-
πος, όχι σαν εταιρικό ρο-
μπότ, και οι σωστοί άν-
θρωποι θα αρχίσουν να 
σας παρατηρούν. Η αυ-
θεντικότητα είναι αυτό 
που μετατρέπει έναν 
one - time buyer σε πι-
στό πελάτη ενός brand.

4. Συσχέτιση: Όταν 
αναζητάμε κάτι στο δι-

αδίκτυο, πιθανότατα 
πηγαίνουμε αμέσως 
στην Google χωρίς να 
σκεφτούμε τις άλλες 
μηχανές αναζήτησης, 
επειδή η Google κυρι-
αρχεί στον κλάδο της. 
Αυτό είναι ένα παρά-
δειγμα συσχέτισης, 
καθώς το μεγαλύτερο 
ποσοστό των internet 
users έχει συνδέσει την 
google με την καλύτε-
ρη μηχανή αναζήτησης. 
Έτσι, συνδέοντας τον 
εαυτό μας με συγκεκρι-
μένα θέματα που σχετί-
ζονται με το brand μας 
στο διαδίκτυο, οι κατα-
ναλωτές θα αρχίσουν 
υποσυνείδητα να συ-
σχετίζουν την επωνυμία 
μας με αυτόν τον τομέα.

5. Δημιουργία σχέσεων:  
Σκεφτείτε το comment 
section ως ένα virtual 
room που μας δίνει το 
τέλειο βήμα για να μι-
λήσουμε απευθείας σε 
ένα δυνητικό πελάτη, 
με τον οποίο δεν έχουμε 
άλλο τρόπο επικοινω-
νίας. Όσες περισσότε-
ρες συζητήσεις έχουμε 
στο διαδίκτυο, τόσες 
περισσότερες σχέσεις 
δημιουργούμε με τους 
υποψήφιους πελάτες 
σας. Χρησιμοποιούμε 
αυτή την ευκαιρία για 
να κατανοήσουμε κα-
λύτερα τι ψάχνουν οι 
πελάτες μας. Αυτό με 
τη σειρά του, θα αυ-

ξήσει την αναγνωρισι-
μότητα του Brand μας 
καθώς θα αρχίσουμε να 
δημιουργούμε όλο και 
μεγαλύτερο κοινό που 
ενδιαφέρεται για αυτά 
που έχουμε να πούμε.

Πώς θα χρησιμοποι-
ήσετε το Community 
m a n a g e m e n t ;

 Για να ξεκινήσε-
τε την ενσωμάτω-
ση του community 
management στη στρα-
τηγική του marketing, 
σας συνιστούμε να ακο-
λουθήσετε τον παρακά-
τω κανόνα 3 βημάτων:

Βήμα 1: Παρακολούθηση
   
Δείτε τις λέξεις-κλειδιά, 
τα hashtag, τις ειδήσεις, 
τους inuencers και τα 
trends που συζητού-
νται στον κλάδο σας, 
σε κάθε social platform 
που στοχεύει το brand 
σας. Μάθετε ποιος ανα-
φέρει και αλληλεπιδρά 
με τo brand σας. Μάθε-
τε ποιοι είναι οι βασι-
κοί social ambassadors 
εντός της εταιρείας σας 
και προτείνετε τους 
να συμμετάσχουν σε 
διάφορα communities 
στο διαδίκτυο. 

Βήμα 2: Δέσμευση
  
 Το αποτελεσμα-
τικό community 
management έχει να 
κάνει με την προληπτι-
κή δράση: share περι-
εχομένου, συμμετοχή 
σε Facebook / LinkedIn 
groups, απάντηση σε 
comments και εύρεση 
σχετικών post / συνομι-
λιών, είναι μερικές από 
τις δράσεις αυτές. Σκε-
φτείτε τρόπους αλληλε-
πίδρασης εκτός από τα 
social media, όπως συμ-
μετοχή σε online events. 
Μην ξεχνάτε πως το σω-
στό μήνυμα, στο σωστό 
άτομο την σωστή στιγ-
μή, είναι αυτό που προ-
σπαθείτε να πετύχετε.

Βήμα 3: Στατιστικές με-
τρήσεις
   
Βεβαιωθείτε ότι κατα-
γράφετε και αναφέρετε 
τις συνομιλίες, τα likes 
και τα reshares. Εξετά-
στε μετρήσεις όπως ο 
αριθμός των followers 
που είχατε πριν προ-
σθέσετε το community 
management στην 
στρατηγική σας, σε σύ-
γκριση με τον πρώτο 
μήνα που το εφαρμόσα-

τε. Με τι ασχολείται πε-
ρισσότερο το κοινό σας; 
Polls ή video content; 
Αυτές είναι σημαντικές 
ερωτήσεις που πρέπει 
να κάνετε στον εαυτό 
σας κατά την εξέταση 
της αποτελεσματικό-
τητας του community 
management. Γι’ αυτό το 
λόγο οι μετρήσεις είναι 
ιδιαίτερα σημαντικές.

Χρήσιμα και αποτε-
λεσματικά hashtags

 Ποια είναι 
όμως τα ποιο χρήσι-
μα και αποτελεσματικά 
hashtags που πρέπει να 
χρησιμοποιούμε ή ποια 
είναι αυτά τα hashtags 
που θα ανεβάσουν τις 
αναρτήσεις; Πιο συγκε-
κριμένα θα ήταν καλύ-
τερα να τα κατατάξουμε 
τα hashtags, σε τρείς ( 3 
) κατηγορίες. Η πρώτη ( 
1 ) κατηγορία hashtags, 
έχει να κάνει με τα ποιο 
δημοφιλή, η δεύτερη 
( 2) κατηγορία έχει να 
κάνει με τα πιο χρήσιμα 
ενώ η τρίτη ( 3 ) κατη-
γορία έχει να κάνει με 
τα πιο συγκεκριμένα.
 
Έτσι, λοιπόν:
Στην πρώτη ( 1 ) κατη-
γορία, ανήκουν τα εξής 
hashtags:
•  Όσα είναι σχε-
τικά με το Brand
•  Όσα καλύπτουν 
τις βασικές μας υπηρε-
σίες
•  Όσα σφραγί-
ζουν την παρουσία μας, 
στον χώρο του Internet, 
αλλά και του χώρου 
των social media   

Στην δεύτερη ( 2 ) 
κατηγορία, ανήκουν τα 
εξής hashtags:
• Όσα είναι σχετι-
κά με το θέμα του post
• Όσα δεν έχουν 
million post
• Όσα είναι σχετι-
κά με τα hashtags

Στην τρίτη ( 3 ) κατη-
γορία, ανήκουν τα εξής 
hashtags:
• Όσα είναι συ-
γκεκριμένα
• Όσα μιλούν 
για τα hashtags στο 
marketing
• Όσα είναι σχε-
τικά με την τοποθεσία 
του hashtags

 Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής

Community management
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Καβάλα 
Εκ νέου πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων ο Νίκος Ίμβρος

Περιφέρεια ΑΜ-Θ, κορονοϊός:
Περισσότερες παραβάσεις και από την… Αττική

Παραβάσεις, πρόστι-
μα και ολιγοήμερα 
«λουκέτα»: Αναλυτικά 
τα αποτελέσματα των 
ελέγχων της Ελληνι-
κής Αστυνομίας για 
την εφαρμογή των 
μέτρων αποφυγής και 
περιορισμού της δια-
σποράς του κορονοϊού

Εντατικοί έλεγχοι πραγ-
ματοποιούνται σε όλη τη 
χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνο-
μίας για την εφαρμογή 
των μέτρων αποφυγής 
και περιορισμού της δι-
ασποράς του κορονοϊού 
Covid-19.

Την Πέμπτη 21 Οκτωβρί-
ου 2021 πραγματοποιή-
θηκαν σε όλη την επικρά-

τεια 87.575 έλεγχοι, από 
τους οποίους οι 48.198 
στον Διεθνή Αερολιμέ-
να Αθηνών «Ελευθέριος 
Βενιζέλος». Βεβαιώθη-
καν συνολικά 258 πα-
ραβάσεις και πραγματο-
ποιήθηκε 1 σύλληψη, ως 
ακολούθως:

83 παραβάσεις για μη 
χρήση μάσκας κ.λπ. 
συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 79 
πρόστιμα των 300 ευρώ 
και 4 των 150 ευρώ, ως 
ακολούθως:

15 στη Δυτική Ελλάδα
13 στην Ήπειρο
11 στο Βόρειο Αιγαίο
10 στη Θεσσαλονίκη
10 στη Θεσσαλία
6 στο Νότιο Αιγαίο

5 στην Κεντρική 
Μακεδονία
4 στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη
3 στη Δυτική Μακεδονία
2 στην Κρήτη
2 στη Στερεά Ελλάδα
1 στα Ιόνια Νησιά
1 στην Πελοπόννησο

Από την έναρξη 
εφαρμογής των νέων 
μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020) έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 71.542 
ομοειδείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 68.374 
διοικητικά πρόστιμα των 
300 ευρώ και 3.168 των 
150 ευρώ.

8 παραβάσεις για 
περιορισμό μετακίνησης 
με επιβολή ισάριθμων 

προστίμων των 300 
ευρώ:

1 στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη
2 στη Δυτική Μακεδονία
5 στο Βόρειο Αιγαίο

Από την έναρξη 
εφαρμογής του μέτρου 
(7 Νοεμβρίου 2020) 
έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 195.967 
ομοειδείς παραβάσεις.

167 παραβάσεις 
και 1 σύλληψη για 
κανόνες λειτουργίας 
καταστημάτων, ιδιωτικών 
επιχειρήσεων κ.λπ. 
παραβάσεις της σχετικής 
νομοθεσίας (απαγόρευση 
λειτουργίας, μη χρήση 
μάσκας, ποσοστό 
τ.μ. επιφανείας ανά 
άτομο κ.α.). Στις 
παραπάνω περιπτώσεις 
επιβλήθηκαν οι 
ακόλουθες κυρώσεις για 
παραβίαση αναστολής 
λειτουργίας κ.λπ. 
συναφείς παραβάσεις 
των σχετικών διατάξεων 
και συγκεκριμένα:

Στη Δυτική Ελλάδα:

σύλληψη και 2.000 
ευρώ πρόστιμο σε 
κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, με 
επιβολή 7ήμερης 
αναστολής λειτουργίας, 
για εξυπηρέτηση πελάτη 
χωρίς τα απαραίτητα 
πιστοποιητικά και μία 
παράβαση στον πελάτη
9 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη 
χρήση μάσκας, από 

πελάτη, ιδιοκτήτες 
και εργαζόμενους 
καταστημάτων
Στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη:

από 5.000 ευρώ 
πρόστιμο σε 3 άτομα, 
για παραβίαση 
των υγειονομικών 
πρωτοκόλλων κατά την 
είσοδό τους στη χώρα
2.000 ευρώ πρόστιμο σε 
κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, με 
επιβολή 7ήμερης 
αναστολής λειτουργίας, 
για εξυπηρέτηση πελάτη 
χωρίς τα απαραίτητα 
πιστοποιητικά και μία 
παράβαση στον πελάτη
5 παραβάσεις των 
300 ευρώ για μη 
χρήση μάσκας από 
εργαζόμενους και 
πελάτες καταστημάτων
μία παράβαση σε 
κατάστημα, για μη 
ανάρτηση μέγιστου 
επιτρεπόμενου αριθμού 
ατόμων

Στην Κεντρική 
Μακεδονία:

2.000 ευρώ πρόστιμο σε 
κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, με 
επιβολή 7ήμερης 
αναστολής λειτουργίας, 
για εξυπηρέτηση πελάτη 
χωρίς τα απαραίτητα 
πιστοποιητικά και μία 
παράβαση στον πελάτη
17 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη 
χρήση μάσκας, από 
εργαζόμενους και 
πελάτες καταστημάτων
4 παραβάσεις σε 

καταστήματα, για μη 
ανάρτηση μέγιστου 
επιτρεπόμενου αριθμού 
ατόμων
Στη Στερεά Ελλάδα:

24 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη 
χρήση μάσκας, από 
ιδιοκτήτη, πελάτες 
και εργαζόμενους 
καταστημάτων
μία παράβαση σε 
κατάστημα, για μη 
ανάρτηση πινακίδας 
μέγιστου επιτρεπόμενου 
αριθμού ατόμων
Στη Θεσσαλονίκη:

24 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη 
χρήση μάσκας, από 
εργαζόμενους και 
πελάτες καταστημάτων
4 παραβάσεις σε 
καταστήματα, για μη 
ανάρτηση μέγιστου 
επιτρεπόμενου αριθμού 
ατόμων

Στην Αττική:

9 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη 
χρήση μάσκας, 
από εργαζόμενους 
καταστημάτων
Στα Ιόνια Νησιά:

14 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από πελάτες 
καταστημάτων

Στο Νότιο Αιγαίο:

μία παράβαση των 300 
ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας από εργαζόμενο 
καταστήματος

Συγκροτήθηκε σε 
σώμα το νέο διοικη-
τικό συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Καβάλας.

Οι εκλογές έγιναν την 
Παρασκευή με μεγά-
λη συμμετοχή ενώ εκ 
νέου Πρόεδρος παρα-
μένει στην Ένωση ο κ. 
Νίκος Ίμβρος (φωτο-
γραφία)

Το νέο διοικητικό συμ-
βούλιο έχει ως εξής :

Νίκος Ίμβρος – Πρόε-
δρος

Λευτέρης Θεοτόκης – 
Γενικός Γραμματέας

Χάρης Σκαρτούλης – 
Ταμίας

Χάρης Βαρνίδης – 
Αντιπρόεδρος

Ελένη Γκιουζέλη – 
Αντιπρόεδρος

Γιώργος Μπαρμπα-
λέξης – Οργανωτικός 
Γραμματέας

Γιώργος Τσαγκαρίδης 
– Μέλος
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Με νίκη ξεκίνησε τις 
αγωνιστικές του υπο-
χρεώσεις ο ΑΟΚ στο νέο 
πρωτάθλημα της Α2’ 
Εθνικής Κατηγορίας Γυ-
ναικών.
Tα κορίτσια του Δημήτρη 
Μπαλασά επικράτησαν 
στην Αλεξανδρούπολη 
με 3-2 σετ της τοπικής 
Νίκης, σε ένα παιχνίδι 
όπου κρίθηκε στις λεπτο-
μέρειες και έτσι κατέκτη-
σαν την πρώτη τους νίκη 
και επέστρεψαν στην 
Καβάλα με 2 από τους 3 
βαθμούς.

Τα σετ: 31-33 (0-1), 25-
17 (1-1), 13-25 (1-2), 
25-18 (2-2), 10-15 (2-3)

 
Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 1Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Νίκη Αλεξανδρούπολης-
Α.Ο Καβάλα 2-3

Νέα Γενεά-Φοίνικας 
Αλεξανδρούπολης 3-0

Ελπίς Αμπελοκήπων-
Γαία Δράμας 3-0

Ρεπό: Ίκαρος Έδεσσας

 Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ελπίς Αμπελοκήπων 
3 (3-0)

2. Νέα Γενεά 3 (3-0)
3. Α.Ο Καβάλα 2 (3-2)
4. Νίκη Αλεξανδρούπο-

λης 1 (2-3)
5. Ίκαρος Έδεσσας* 0 

(0-0)
6. Φοίνικας Αλεξαν-

δρούπολης 0 (0-3)
7. Γαία Δράμας 0 (0-3)

Σπουδαία νίκη στο τάι-μπρέικ στην Αλεξανδρούπολη για τον ΑΟΚ

Δευτέρα 25 Οκτωβρίου 2021

Σπουδαίες νίκες πανη-
γύρισαν οι Καβαλιώτικες 
ομάδες στην 3η αγω-
νιστική της Α2’ Εθνικής 
Κατηγορίας.

Η Καβάλα BC πέτυχε μια 
επική ανατροπή κόντρα 
στον ΓΣ Αμαρουσίου, 
επικρατώντας με 89-80, 
σε ένα παιχνίδι όπου το 
ημίχρονο βρήκε την ομά-
δα του Νίκου Πενταζίδη 
στο -13. Με το σκορ του 

β’ ημιχρόνου να είναι 61-
39 οι Καβαλιώτες κατέ-
κτησαν το δεύτερο ροζ 
φύλλο αγώνος.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 12-
19, 16-22 (28-41), 28-
18 (56-59), 33-21 (89-
80)

TO ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Καβάλα BC (Πενταζί-
δης): Άρμστεντ 19 (3), 

Μπρουκς, Αμπατζάς 13 
(2), Καψαλός 14 (1), 
Ζαρκαδούλας 15 (2), 
Ράπτης 15, Αγγελάκος 
3, Οκεκουόγεν 10, Μπα-
νάσας.

ΓΣ Αμαρουσίου (Σκα-
ραφίγκας): Στασινός 
12 (2), Παπαγιάννης 
2, Ξυδάς 3 (1), Ξύδης 
9 (2), Κανέλλης, Σιδέ-
ρης, Μαργέλης 10 (2), 
Παπαγεωργόπουλος 7, 
Αρνόκουρος 6 (1), Κων-
σταντακόπουλος 5 (1), 
Γκαγκαλούδης 26 (6).

Σε ένα παιχνίδι που κρί-
θηκε στην κόψη του ξυ-
ραφιού, ο ΓΣΕ κατέκτησε 
το πρώτο φύλλο αγώνος 
της σεζόν, καθώς επι-
κράτησε με 79-78 του 
Α.Ο Τρίτωνα. Οι Ελευθε-
ροπουλιώτες είχαν τον 
έλεγχο του παιχνιδιού 
στο μεγαλύτερο μέρος 
του, όμως η αντεπίθεση 

των φιλοξενούμενων 
στην τελευταία περίοδο 
λίγο έλειψε να στερήσει 
από τους γηπεδούχους 
την πρώτη τους νίκη 
στην σεζόν.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 20-
13, 21-18 (41-31), 19-
21 (60-52), 19-26 (79-
78)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

ΓΣ Ελευθερούπολης 
(Παπαδόπουλος): Του-
ντζιαράκης 5, Ναούμης 
4, Γοργόνης 14 (1), Πα-
παδόπουλος 3, Σκουλί-
δας 17 (4), Ερμείδης 4, 
Πάτρας, Κάδρας 4, Τζόρ-
τζεβιτς 28 (3).

Α.Ο Τρίτων (Μιχελά-
κος): Καραμαλέγκος 4 
(1), Μανοΐλοβιτς 5 (1), 
Θεοδώρου, Τσόχλας 17 
(5), Μάντζαρης, Παπα-
δημητρίου, Μαυροκεφα-

λίδης 26 (2), Μελισσα-
ράτος 15 (1), Δημάκος 
11 (2).

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 3Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Καβάλα BC-ΓΣ Αμαρου-
σίου 89-80

ΓΣ Ελευθερούπολης-Α.Ο 
Τρίτων 79-78

ΑΣ Καρδίτσα-Πανερυ-
θραϊκός 71-64

Κόροιβος Αμαλιάδας-
Α.Ο Παγκράτι 86-59

Α.Ο Αμύντας-Φίλιππος 
Βέροιας 81-82

Ψυχικό-Δάφνη Δαφνίου 
101-71

Χαρίλαος Τρικούπης-Οί-
ακας Ναυπλίου 111-44

Ρεπό: Αγρίνιο

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ψυχικό (2-0) 4
2. Καβάλα BC (2-0) 4
3. ΑΣ Καρδίτσα (2-0) 4
4. Χαρίλαος Τρικούπης 

(1-1) 3
5. Πανερυθραϊκός (1-

1) 3
6. Α.Ο Τρίτων (1-1) 3
7. ΓΣ Αμαρουσίου (1-

1) 3
8. Κόροιβος Αμαλιάδας 

(1-1) 3
9. ΓΣ Ελευθερούπολης 

(1-1) 3
10. Φίλιππος Βέροιας 

(1-1) 3
11. Α.Ο Παγκράτι (1-1) 3
12. Α.Ο Αμύντας (0-2) 2
13. Δάφνη Δαφνίου (0-

2) 2
14. Α.Ο Αγρινίου* (0-1) 1
15. Οίακας Ναυπλίου* 

(0-1) 1
(*) Έχουν αγώνα λιγό-
τερο

Το 2/2 με επική ανατροπή έκανε η Καβάλα BC – Πρώτη νίκη 
της σεζόν για τον ΓΣΕ

Ενημερωθείτε από το 
zougla.gr για τα μέ-
χρι τώρα αποτελέσμα-
τα της 4ης αγωνιστικής 
του πρωταθλήματος της 
Basket League, καθώς 
και για το πώς έχει δια-
μορφωθεί η βαθμολογία.
Αναλυτικά:

Σάββατο, 23 Οκτωβρί-
ου

Προμηθέας Π.-Λάρισα 
91-77

Κολοσσός Ρ.-Ιωνικός Ν. 
88-81
ΑΕΚ-Άρης 64-63
Κυριακή, 24 Οκτωβρί-

ου

Λαύριο-Απόλλων Π. 
17:00  ΕΡΤ Sports 1

Ηρακλής-Ολυμπιακός 
17:00 ΕΡΤ3

Περιστέρι-Παναθηναϊκός 
20:00 ΕΡΤ3
Ρεπό: ΠΑΟΚ

H ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ (σε 3 
αγώνες)

Κολοσσός Ρόδου 7 -4αγ.

Προμηθέας Πατρών 7 
-4αγ.
λυμπιακός 6

ΑΕΚ 6 -4αγ.

Απόλλων Πατρών 5

Λαύριο 5

Ιωνικός Νικαίας 5 -4αγ.

Λάρισα 5 -4αγ.

Άρης 5 -4αγ.

ΠΑΟΚ 4

Παναθηναϊκός 3 -2αγ.

Περιστέρι 3 -2αγ.

Ηρακλής 2 -2αγ.

Η βαθμολογία της Basket League



Μια ισοπαλία και μια 
ήττα είναι ο απολογι-
σμός της πρεμιέρας της 
Γ’ Εθνικής για τις Καβα-

λιώτικες ομάδες.
Στην Χρυσούπολη, Νέ-
στος και Αγροτικός 
Αστέρας αναδείχθηκαν 

ισόπαλοι 1-1 με δυο 
αυτογκολ να κρίνουν 
το τελικό αποτέλεσμα. 
Το σκορ άνοιξε στο 29’ 

όταν μετά από γύρισμα 
του Βαλαβανόπουλου, 
ο Βοσκόπουλος έστειλε 
την μπάλα στα δίχτυα 
της ομάδας του ενώ στο 
83’ οι φιλοξενούμενοι 
ισοφάρισαν μετά από μια 
φάση διαρκείας και τον 
Μπάμπουρα να στέλνει 
τελικά την μπάλα στα δί-
χτυα του Αθανασίου.

Τα γκολ: Βοσκόπουλος 
(αυτ.) 29’/ Μπάμπουρας 
(αυτ.) 83’

Στο Ορφάνι, ο τοπικός 
Μέγας γνώρισε την ήττα 
με 2-0 από τον Πανδρα-
μαϊκό. Το σκορ άνοιξε ο 
Πινδώνης λίγο πριν το 
τέλος του α’ μέρους ενώ 
ο Τζελίδης, λίγο μετά την 
έναρξη πέτυχε το δεύτε-
ρο τέρμα των Δραμινών. 
Η ομάδα του Δημήτρη 
Μαγκαφίνη είχε ευκαιρί-

ες, δοκάρι αλλά και ακυ-
ρωθέν τέρμα, όμως δεν 
κατάφερε να πάρει κάτι 
από την συγκεκριμένη 
αναμέτρηση.

Τα γκολ: Πινδώνης 39’, 
Τζελίδης 48’

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – 1Η ΑΓΩΝΙ-
ΣΤΙΚΗ

Νέστος Χρυσούπολης-
Αγροτικός Αστέρας 1-1

Μ.Α Ορφανίου-Πανδρα-
μαϊκός 0-2

Δόξα Δράμας-Ορφέας 
Puma Ξάνθης 0-0

Θερμαϊκός-Αναγέννηση 
Πλαγιάς 0-1

Ένωση Αλεξανδρούπο-
λης-Εθνικός Σοχού 0-2

Άρης Αβάτου-Απόλλων 
Παραλιμνίου 3-1

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

Άρης Αβάτου 3 (3-1)
Πανδραμαϊκός 3 (2-0)
Εθνικός Σοχού 3 (2-0)
Αναγέννηση Πλαγιάς 3 
(1-0)
Αγροτικός Αστέρας 1 (1-
1)
Νέστος Χρυσούπολης 1 
(1-1)
Ορφέας Puma Ξάνθης 1 
(0-0)
Δόξα Δράμας 1 (0-0)
Θερμαϊκός 0 (0-1)
Απόλλων Παραλιμνίου 0 
(1-3)
Μ.Α Ορφανίου 0 (0-2)
Ένωση Αλεξανδρούπο-
λης 0 (0-2)
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Ισοπαλία με αυτογκόλ στην Χρυσούπολη – Ήττα για τον Μ.Α 
Ορφανίου από τον Πανδραμαϊκό

Τα αποτελέσματα της 3ης αγωνιστικής της φάσης των 
Ομίλων – Αναβολές σε Λιμένα και Καλλιράχη

Με δυο αναβολές ολο-
κληρώθηκε η 3η αγω-
νιστική της φάσης των 
Ομίλων του Κυπέλλου 
της ΕΠΣ Καβάλας καθώς 
αναβλήθηκαν τα παι-
χνίδια Θεαγένης-Άρης 
Πρίνου και Κεραυνός 
Καλλιράχης-Δόξα Αμυ-
γδαλεώνα.

Παρά τις αναβολές, έγι-
ναν γνωστές οι 17 από 
τις 18 ομάδες που θα 
βρεθούν στην β’ φάση 
του θεσμού.

ΚΥΠΕΛΛΟ ΕΠΣ ΚΑΒΑ-
ΛΑΣ – ΦΑΣΗ ΟΜΙΛΩΝ 
– 3Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Α’ ΟΜΙΛΟΣ – 3η αγω-
νιστική

Αίας Παναγίας-Α.Ο Πο-
ταμιάς 1-3

Θεαγένης-Άρης Πρίνου 
ANABOΛΗ

Α’ ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

Άρης Πρίνου* 6 (8-3)
Α.Ο Ποταμιάς 6 (8-7)
Αίας Παναγίας 1 (3-8)
Θεαγένης* 1 (3-4)
 
B’ ΟΜΙΛΟΣ – 3η αγω-
νιστική

Κεραυνός Καλλιράχης-
Δόξα Θεολόγου ΑΝΑ-
ΒΟΛΗ

Ρεπό: Αναγέννηση Λιμε-
ναρίων

Β’ ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

Αναγέννηση Λιμεναρίων 
6 (3-1)
Δόξα Θεολόγου* 0 (1-2)
Κεραυνός Καλλιράχης* 0 
(0-1)

Γ’ ΟΜΙΛΟΣ – 3η αγω-
νιστική

Πανιώνιος Ξεριά-Άρης 
Πηγών 1-2

Μακεδονικός Αγιάσμα-
τος-Απόλλων Χρυσοχω-
ρίου 1-3

Γ’ ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

Απόλλων Χρυσοχωρίου 
9 (6-2)
Άρης Πηγών 6 (6-3)
Μακεδονικός Αγιάσμα-
τος 3 (5-9)
Πανιώνιος Ξεριά 0 (4-7)

Δ’ ΟΜΙΛΟΣ – 3η αγω-
νιστική

Καβάλα 2004-Άγιος 
Λουκάς 1-0

Ατρόμητος Χαλκερού-
Ναζιανζός 2-1

Δ’ ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

Ατρόμητος Χαλκερού 7 
(7-2)
Καβάλα 2004 7 (4-1)
Ναζιανζός 3 (4-5)
Άγιος Λουκάς 0 (1-8)

Ε’ ΟΜΙΛΟΣ – 3η αγω-
νιστική

ΑΕΚ Καβάλας-ΠΑΟΚ Κα-
βάλας 1-1

Ηρακλής Καβάλας-Βύ-
ρωνας Καβάλας 1-4

Ε’ ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

Βύρωνας Καβάλας 9 
(12-1)
ΑΕΚ Καβάλας 4 (4-5)
ΠΑΟΚ Καβάλας 2 (2-7)
Ηρακλής Καβάλας 1 (3-
8)

ΣΤ’ ΟΜΙΛΟΣ – 3η αγω-
νιστική

Άρης Ζυγού-Δόξα Αμυ-
γδαλεώνα 1-0

M.A Φιλίππων-Ασπίς Πο-
λυστύλου 0-1

ΣΤ’ ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘ-
ΜΟΛΟΓΙΑ

Άρης Ζυγού 7 (5-2)
Δόξα Αμυγδαλεώνα 6 
(7-2)
Ασπίς Πολυστύλου 4 (2-
4)
Μ.Α Φιλίππων 0 (2-8)


